
Α Π Ο Σ Π Α Σ Μ Α 
Από το υπ’ αριθ. 27/2011 πρακτικό συνεδρίασης  
του Δημοτικού Συμβουλίου του Δήμου Βέροιας 

Αρ. απόφ. 733/2011                                                      
Π ε ρ ί λ η ψ η 

Έκδοση ψηφίσματος κατά της επιβολής του τέλους 
ακίνητης περιουσίας. 

 
         Σήμερα στις 16 Νοεμβρίου του έτους 2011 ημέρα της εβδομάδας Τετάρτη και ώρα 18:00 και σε 
συνεχόμενη συνεδρίαση την επομένη στις 17 Νοεμβρίου ημέρα Πέμπτη και ώρα 20:30 συνήλθε σε 
τακτική συνεδρίαση το Δημοτικό Συμβούλιο στην αίθουσα συνεδριάσεων του Δημοτικού Συμβουλίου 
Βέροιας, Μητροπόλεως 46, στο Δημαρχείο, ύστερα από την με ημερομηνία 11-11-2011 γραπτή 
πρόσκληση του Προέδρου που δόθηκε σ’ όλους τους Συμβούλους, τους Προέδρους Δημοτικών & 
Τοπικών Κοινοτήτων, τους Εκπροσώπους Τοπικών Κοινοτήτων, τον Πρόεδρο του Τοπικού Συμβουλίου 
Νέων και στην Δήμαρχο, σύμφωνα με τις διατάξεις του άρθρου 67 του Ν. 3852/2010 και του άρθρου 7 
του Ν. 3443/2006. 
          Αφού διαπιστώθηκε  ότι παραβρίσκεται η Δήμαρχος και ότι υπάρχει νόμιμη απαρτία, αφού επί 
συνόλου 41 μελών βρέθηκαν παρόντα 36 μέλη:                  

Παρόντες Δημοτικοί Σύμβουλοι 
1)Δ. Δάσκαλος, 2)Μ. Σουμελίδης, 3)Θ. Θεοδωρίδης, 4)Γ. Μιχαηλίδης, 5)Α. Λαζαρίδης, 6)Ν. Τσιαμήτρος, 7)Β. 
Σταυροπούλου-Μπακαμτζόγλου, 8)Ε. Αρχοντάκη-Γεωργίου, 9)Π. Παυλίδης, 10)Θ. Αγγελίνας, 11)Λ. Πουλασουχίδης, 
12)Κ. Βοργιαζίδης, 13)Ν. Μωυσιάδης, 14)Χ. Κούτρας, 15)Ν. Μαυροκεφαλίδης, 16)Χ. Γαϊτάνου-Γεωργιάδου, 17)Π. 
Τσαπαρόπουλος, 18)Α. Καγκελίδης, 19)Μ. Παπαϊωνάννου, 20)Θ. Κορωνάς, 21)Β. Παπαδόπουλος, 22)Κ. Κουτσαντάς, 
23)Λ. Τσαβδαρίδης, 24)Α. Νεστορόπουλος, 25)Α. Γκαμπέσης, 26)Κ. Κοστογλίδου, 27)Α. Βεσυρόπουλος, 28)Β. 
Γιαννουλάκης, 29)Χ. Τσιούντας, 30)Ε. Γουναράς, 31)Γ. Σουμπέκας, 32)Κ. Παναγιωτίδης, 3)Δ. Γκέκα, 33)Α. 
Παπαδόπουλος, 34)Ι. Σοφρόνωφ, 35)Γ. Μελιόπουλος, 36)Χ. Σαββαΐδου. 

Απόντες Δημοτικοί Σύμβουλοι 
1)Τ. Χατζηαθανασίου, 2)Σ.Κουμτσίδης, 3)Κ. Συμεωνίδης, 4) Γ. Κάκαρης, 5) Γ. Σουμπέκας 
Παρόντες πρόεδροι Δημ. & Τοπ. Κοινοτήτων& Εκπρόσωποι 
Τοπ. Κοινοτήτων 

Απών Πρόεδρος Τ.Σ. Νέων 

1)Η.Τσιαμήτρος, 2)Δ.Κουλουριώτης, 3)Χρ.Δουλγερίδου, 4)Ι.Λιάτσου, 
5)Αν.Βοργιαζίδου, 6)Ε.Κελεσίδης, 7)Γ.Οικονόμου, 8)Ν.Αγγέλου 

Κ.Καπανίδης 

Απόντες πρόεδροι Δημ. & Τοπ. Κοινοτήτων & Εκπρόσωποι Τοπ. Κοινοτήτων 
Θ. Σούλας, Σ. Κρομμύδας, Ε. Εμμανουηλίδης, Η. Σοφιανίδης, Σ. Μισοκέφαλος, Ι. Παπαδόπουλος, Α. Πέτρου,  
Α. Κακαγιάννης, Α. Ορφανίδου, Η.Μπατσαράς, Σ. Ρίσσου,Ι.Χειμώνας, Κ. Νένος, Χ. Τσανασίδης, Ι. 
Καπετανίδης, Π. Ποταμόπουλος, Π. Πιτούλιας, Κ. Τζήμας, Μ. Λαμπριανίδης, Μ.Τέτος 
Σημείωση:  1) Κατά την προ ημερήσιας διάταξης συζήτηση προσήλθαν οι κ.κ. Π.Παυλίδης, Θ.Κορωνάς, Κ.Κουτσαντάς, Δ.Δάσκαλος, Μ.Σουμελίδης, 
Ν.Τσιαμήτρος, Α.Βεσυρόπουλος. 
2) Κατά την προ ημερήσιας διάταξης συζήτηση αποχώρησε ο κ. Μ.Σουμελίδης. 
3) Κατά τη συζήτηση της αριθ. 734/2011 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Κ.Κωστογλίδου, Ι.Σοφρόνωφ, Γ.Μελιόπουλος 
4) Κατά τη συζήτηση της αριθ. 735/2011 απόφασης προσήλθαν οι κ.κ. Ι.Σοφρόνωφ, Γ.Μελιόπουλος, Ε. Αρχοντάκη-Γεωργίου και αποχώρησαν οι κ.κ. Β. 
Γιαννουλάκης, Α. Παπαδόπουλος, Ε. Γουναράς,Δ. Δάσκαλος, Π. Τσαπαρόπουλος, Γ. Μιχαηλίδης. 
5) Κατά τη συζήτηση της αριθ. 736/2011 απόφασης προσήλθαν οι κ.κ. Ε. Γουναράς,Δ. Δάσκαλος, Π. Τσαπαρόπουλος, Γ. Μιχαηλίδης. 
6) Κατά τη συζήτηση της αριθ. 737/2011 απόφασης προσήλθαν οι κ.κ. Β. Γιαννουλάκης, Α. Παπαδόπουλος. 
7) Κατά τη συζήτηση της αριθ. 738/2011 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Κ.Κοστογλίδου, Α. Παπαδόπουλος, Π. Τσαπαρόπουλος. 
8) Κατά τη συζήτηση της αριθ. 740/2011 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Β. Γιαννουλάκης, Α.Βεσυρόπουλος,Χ.Σαββαΐδου,Α.Γκαμπέσης, Ν.Αγγέλου. 
9) Κατά τη συζήτηση της αριθ. 744/2011 απόφασης προσήλθε ο κ. Β. Γιαννουλάκης. 
10) Κατά τη συζήτηση της αριθ. 748/2011 απόφασης αποχώρησε ο κ. Ν.Μωυσιάδης. 
11) Κατά τη συζήτηση της αριθ. 749/2011 απόφασης αποχώρησε ο κ. Β. Γιαννουλάκης.  
12)Κατά τη συζήτηση της αριθ.750/2011 απόφασης προσήλθαν οι κ.κ.Β.Γιαννουλάκης, Κ.Κοστογλίδου, Ν.Μωυσιάδης και αποχώρησαν οι κ.κ.  
Β.Παπαδόπουλος, Β.Σταυροπούλου-Μπακαμτζόγλου, Χ.Γαϊτάνου, Μ.Παπαϊωάννου, Α.Λαζαρίδης, Κ.Παναγιωτίδης, Χ.Τσιούντας. 
13) Κατά τη συζήτηση της αριθ. 751/2011 απόφασης προσήλθε ο κ. Α.Λαζαρίδης 
14) Κατά τη συζήτηση της αριθ. 752/2011 απόφασης προσήλθε η κ.Χ.Γαϊτάνου 
15) Κατά τη συζήτηση της αριθ. 753/2011 απόφασης προσήλθαν οι κ.κ.   Β.Παπαδόπουλος, Μ.Παπαϊωάννου 
16) Κατά τη συζήτηση της αριθ. 754/2011 απόφασης προσήλθαν οι κ.κ. Α.Γκαμπέσης, Χ.Σαββαΐδου, Α.Παπαδόπουλος και αποχώρησαν οι  κ.κ. Θ.Κορωνάς, 
Α.Καγκελίδης, Λ.Πουλασουχίδης, Κ.Κοστογλίδου. 
17) Κατά τη συζήτηση της αριθ. 755/2011 απόφασης προσήλθαν οι κ.κ. Λ.Πουλασουχίδης, Κ.Κοστογλίδου. 
18) Κατά τη συζήτηση της αριθ. 756/2011 απόφασης αποχώρησε η  κ.Μ.Παπαϊωάννου 
19) Κατά τη συζήτηση της αριθ. 758/2011 απόφασης προσήλθε η κ Μ.Παπαϊωάννου 
20) Κατά τη συζήτηση της αριθ. 764/2011 απόφασης αποχώρησε ο κ. Α.Γκαμπέσης 
21) Κατά τη συζήτηση της αριθ. 767/2011 απόφασης αποχώρησαν οι  κ.κ.Γ.Μελιόπουλος, Ι.Σοφρόνωφ 
22) Κατά τη συζήτηση της αριθ. 777/2011 απόφασης αποχώρησε ο κ.Κ.Βοργιαζίδης 
23) Κατά τη συζήτηση της αριθ. 780/2011 απόφασης αποχώρησε ο κ. Α.Λαζαρίδης 
24) Κατά τη συζήτηση της αριθ. 782/2011 απόφασης προσήλθαν οι κ.κ. Ι.Σοφρόνωφ, Γ.Μελιόπουλος, Α.Λαζαρίδης 
25) Κατά τη συζήτηση της αριθ. 785/2011 απόφασης αποχώρησαν οι  κ.κ. Λ.Τσαβδαρίδης, Ε.Γουναράς 
26) Κατά τη συζήτηση της αριθ. 786/2011 απόφασης προσήλθαν οι κ.κ. Λ.Τσαβδαρίδης, Ε.Γουναράς  



Στη συνέχεια ο πρόεδρος είπε στο σώμα: Λόγω της πρωτοφανούς οικονομικής 
κρίσης που έχει ξεσπάσει στην Ελλάδα και των έκτακτων εισπρακτικών μέτρων που 
έχουν επιβληθεί στο σύνολο των πολιτών, με αποκορύφωμα το έκτακτο τέλος 
ακίνητης περιουσίας  που επιβλήθηκε μέσω του λογαριασμού της ΔΕΗ, προτείνω τη 
συζήτηση και λήψη απόφασης εκτάκτως για την έκδοση ψηφίσματος κατά αυτού του 
τέλους. Συμφωνεί το σώμα; 

Σύμβουλοι: Ναι. 
Στη συνέχεια αφού συναίνεσε η Δήμαρχος και δέχθηκε ομόφωνα το 

συμβούλιο να συζητήσει και αποφασίσει για το παρακάτω θέμα που δεν είναι 
γραμμένο στην ημερήσια διάταξη και το οποίο έκρινε ως κατεπείγον, ο πρόεδρος 
εισηγούμενος το θέμα, εξέθεσε στο Σώμα τα εξής: 

κ.κ. Συνάδελφοι, ζούμε πρωτόγνωρες καταστάσεις. 
Η πραγματικότητα που βιώνουμε αποτελεί τη νομοτέλεια της λειτουργίας του 

πολιτικού μας συστήματος. Καταδεικνύεται ότι τις τελευταίες δεκαετίες αφέθηκε 
πολλές φορές η χώρα χωρίς σαφή προσανατολισμό, όραμα, σχέδιο και στρατηγική 
και κατ’ ακολουθία οδηγηθήκαμε στο χείλος της κατάρρευσης και της καταστροφής. 
Την ύστατη στιγμή καλούνται αδιακρίτως όλοι οι Έλληνες να εισφέρουν άλλο βέβαια 
από το περίσσευμά τους και άλλοι από αυτά που δεν έχουν. 

Αυτή τη σκληρή περίοδο ο Δήμος μας οφείλει έμπρακτα να εκφράζει την 
αμέριστη συμπαράστασή του σε όλους τους αποδεδειγμένα οικονομικά αδύναμους 
δημότες του, για το πολύ μεγάλο ζήτημα που έχει εγείρει η πολιτεία, αδιακρίτως και 
χωρίς κριτήρια, με την επιβολή είσπραξης του τέλους ακινήτων μέσα από το 
λογαριασμό της ΔΕΗ. 

Επειδή πιστεύουμε ότι κοινωνικά, μα περισσότερο ανθρωπιστικά η διακοπή 
ρεύματος σ’ αυτούς που αντικειμενικά αδυνατούν να πληρώσουν το χαράτσι, αγγίζει 
τα όρια της σκληρότητας μιας και στην ανεργία, την ανέχεια και την οικονομική 
εξαθλίωση έρχεται η πολιτεία να βυθίσει στο σκοτάδι και κυριολεκτικά και 
μεταφορικά πολλές οικογένειες, 

Για τους παραπάνω λόγους ζητούμε την αποδέσμευση του τέλους από την 
κατανάλωση του ηλεκτρικού ρεύματος που αποτελεί αναμφίβολα απαραίτητο 
κεκτημένο κοινωνικό αγαθό, βασική προϋπόθεση ανθρώπινης διαβίωσης εδώ και 
πολλές δεκαετίες. 

Ο Δήμος οφείλει να εκφράσει την αντίθεσή του για το μέτρο προς τα κέντρα 
των αποφάσεων. 

Μέχρι να ανατραπεί και να εξορθολογιστεί το μέτρο, οφείλει να είναι δίπλα 
στις αδύναμες οικογένειες με κάθε πρόσφορο τρόπο.  

Ζητώ να καταθέσουμε εξώδικη πρόσκληση-δήλωση προς τη ΔΕΗ για το θέμα 
αυτό.   
 Και κάλεσε το συμβούλιο ν’ αποφασίσει σχετικά. 

Πρόεδρος : Στις 14/11, πριν από λίγες μέρες, ήρθε στο γραφείο μου μια 
τριάδα συμπολιτών και κατέθεσαν ένα κείμενο ενυπόγραφο από 25 συμπολίτες μας, 
όπως προβλέπεται στο άρθρο 5 του κανονισμού και μας ζήτησαν σήμερα σε αυτή τη 
συνεδρίαση να τοποθετηθούν για ένα θέμα το οποίο θα αναπτύξει εκπρόσωπός τους.  
 Χατζής Δημήτριος: Δήμαρχε, Πρόεδρε του Δ.Σ., δημοτικοί σύμβουλοι, κυρίες 
και κύριοι, εμείς οι ενεργοί πολίτες της Βέροιας που καθημερινά αγωνιζόμαστε 
εναντίον των πολιτικών που οδηγούν το λαό στην εξαθλίωση, ζητάμε από το Δ.Σ. της 
πόλης μας να συζητήσει και να πάρει ξεκάθαρες αποφάσεις που θα τις υποστηρίξει 
έμπρακτα επί των παρακάτω προτάσεων μας: Πρώτον, να καταγγείλετε το άδικο 
μέτρο του τέλους ακίνητης περιουσίας και την απάνθρωπη σύνδεση της είσπραξης 
του τέλους με τη διακοπή ηλεκτροδότησης όσων αδυνατούν να το πληρώσουν ή δεν 
αποδέχονται τον εκβιασμό. Θεωρούμε παράνομο και αντισυνταγματικό να 
αναλαμβάνει μια ανώνυμη εταιρία ιδιωτικού δικαίου την είσπραξη των φόρων και να 
έχει το δικαίωμα να τιμωρεί σκληρά τους πολίτες που αδυνατούν ή διαφωνούν να το 
πληρώσουν.  

Δεύτερον, να καλέσετε όλους τους δημότες της πόλης μας που αδυνατούν ή 
διαφωνούν να το πληρώσουν, να μην καταβάλουν το τέλος ακίνητης περιουσίας αλλά 



μόνο το υπόλοιπο ποσό του λογαριασμού μέσω ΑΤΜ των τραπεζών. Στη συνέχεια να 
παραδίδουν τα αποδεικτικά καταβολής του ποσού στο δήμο ο οποίος θα τα 
αποστέλλει στη Δ.Ε.Η. με εξώδικο, με το οποίο θα ζητάει τη μη διακοπή της 
ηλεκτροδότησης, αφού ο πελάτης κάλυψε τις υποχρεώσεις του προς την εταιρία. 
Τρίτον, να παράσχει την νομική του κάλυψη στους πολίτες που θα τη χρειαστούν. 
Τέταρτον, να δημιουργήσετε σε συνεργασία μαζί μας και με όσους φορείς της πόλης 
μας επιθυμούν να συμβάλουν και σε συνεργασία με τους εργαζόμενους στη ΔΕΗ, 
ομάδες πολιτών που θα αναλάβουν να αποτρέπουν τα συνεργεία διακοπής 
ηλεκτροδότησης να κόβουν το ρεύμα συμπολιτών μας.  

Πέμπτον, οι τεχνικές υπηρεσίες του δήμου σε συνεργασία με εθελοντές 
ηλεκτρολόγους, να αναλαμβάνουν την επανασύνδεση όσων συνδέσεων δεν 
μπορέσαμε να αποτρέψουμε τη διακοπή ηλεκτροδότησης. Η υιοθέτηση των 
προαναφερόμενων προτάσεων μας εξασφαλίζει ότι κανένας κάτοικος της Βέροιας δε 
θα αναγκαστεί να κάνει Χριστούγεννα χωρίς ηλεκτρικό ρεύμα.  
(Στο σημείο αυτό γίνεται αλλαγή μαγνητοφώνησης της επόμενης πλευράς 
κασέτας) 
 ……..……: Ήθελα να ξεκινήσω αλλιώς αλλά θα κάνω μια μικρή αλλαγή. 
Καταλαβαίνω ότι έχετε τις διαδικασίες σας, τα πρωτόκολλά σας, αλλά προσωπικά δεν 
μπορώ να φανταστώ ότι θα έρθει σπίτι μου τόσος κόσμος και θα του πω πρώτα να 
τελειώσω τις δουλειές μου και μετά θα σου κάνω έναν καφέ άμα θες και να 
μιλήσουμε. Φαντάζομαι, ίσως να μην έχει ξαναγίνει στο δήμο κάτι τέτοιο με τόσο 
πολύ κόσμο. Μια πρόταση έκανα. Καταρχήν θέλω να ξέρω αν συμφωνεί εδώ το 
σώμα όλο, ότι αυτό το μέτρο είναι άδικο και δεν πρέπει να εφαρμοστεί. Είναι άδικο 
για πολλούς λόγους. Φορολογούνται εξίσου ένας πλούσιος που έχει ένα διαμέρισμα 
με ένα φτωχό που μπορεί να το έχει με ένα δάνειο. Κόβεται το ρεύμα αν δεν 
πληρώσει ένα φόρο. Δεν έχει καμιά λογική αυτό το πράγμα να γίνει κι επίσης αν 
εμείς δεχτούμε αυτό το πράγμα, ότι θα πληρώνουμε πλέον τους φόρους μας μέσω της 
Δ.Ε.Η., μετά τι θα γίνει; Τι θα μας ζητούν, να πληρώνουμε τους φόρους μέσω νερού; 
Μετά όποιος δεν πληρώνει το φόρο του θα πηγαίνει εξορία; Πολύ παράλογο πράγμα. 
Πρέπει να συμφωνήσουμε ότι αυτό το πράγμα και ο τρόπος είσπραξης και επιβολής 
του είναι εντελώς παράλογος και πρέπει να τον πολεμήσουμε.  

Δεύτερο, αυτό που το ξέρετε καλύτερα από εμένα, είναι ότι ο δήμος δεν είναι 
για να εφαρμόζει αυτά που επιτάσσει η εξουσία στους πολίτες. Είναι για να μεταφέρει 
αυτά που θέλουν οι πολίτες στην εξουσία. Δεν μπορούμε μονίμως να λέμε ότι 
υπάρχει ένας νόμος και τι να κάνουμε, πρέπει να εφαρμοστεί. Είναι δίκαιος αυτός ο 
νόμος; είναι σωστός; Όταν υπάρχει πρόβλημα και αδικία, ο δήμος να είναι με το λαό 
και ενάντια στην εξουσία. Όχι να επιβάλλει την εξουσία. Αυτός ο νόμος δημιουργεί 
πολλές αντιδράσεις. Είναι ο κόσμος που δεν μπορεί να τον πληρώσει και πρέπει να το 
σεβαστούμε όλοι. Είναι ο κόσμος που δε θέλει να τον πληρώσει, παρόλο που έχει τα 
χρήματα γιατί διαφωνεί με τη λογική και την πρακτική. Και είναι όλος ο κόσμος που 
δεν πρέπει να το πληρώσει, γιατί πληρώνοντας αυτό τον νόμο με αυτόν ειδικά τον 
τρόπο, τους δίνει τροφή για παραπάνω δράσεις. Δεν είναι συνείδηση του πολίτη να 
πληρώσει αυτόν το φόρο και να πει έκανα το καθήκον μου προς την πολιτεία. 
Καθήκον του πολίτη είναι να μην πληρώσει το φόρο για να βοηθήσει μ’ αυτόν τον 
τρόπο και τον διπλανό του που δεν έχει, γιατί ξαφνικά αν πληρώσουν όσοι έχουν, 
αυτοί που δεν έχουν θα μείνουν μόνοι τους και αβοήθητοι. Γνώμη μου είναι, μια 
πρόταση δική μου, ένας τρόπος αντίδρασης του δήμου θα αν ήταν η δήμαρχος ή το 
συμβούλιο, είναι πρόταση, σκεφτείτε το, αν θέλετε απορρίψτε το, να μην πληρώσουν 
το χαράτσι μόνοι τους. Να πάει η δήμαρχος να πληρώσει τη ΔΕΗ μάλλον στα ΑΤΜ, 
κι ας παν να κόψουν το ηλεκτρικό ρεύμα στη δήμαρχο. Επίσης θέλω να σας πω ότι 
ήδη σε πολλούς δήμους υπάρχουν αντιδράσεις. Έχει κινητοποιηθεί πολύς κόσμος. 
Δήμος, φορείς, κόσμος, μη μένουμε πίσω από τις εξελίξεις, η Βέροια έχει τη φήμη 
μιας συντηρητικής πόλης, να το αλλάξουμε αυτό, να βγούμε δυναμικά μπροστά, οι 
κοινωνίες αλλάζουν, το βλέπετε ήδη και θα το δείτε πολύ πιο έντονα. Η αυτοδιοίκηση 
πρέπει να πάρει πολύ σοβαρό ρόλο. Η αυτοδιοίκηση δεν είναι ένα πιόνι, δεν είναι 
τίποτα, πρέπει να είναι μαζί με το λαό, να βοηθάει το λαό προς την εξουσία κι όχι να 



εφαρμόζει τους νόμους όπως τους επιβάλλουν, με όποιον τρόπο τους επιβάλλουν. 
Εγώ πιστεύω ότι μπορούμε να συνεργαστούμε με το δήμο σε βάσεις τέτοιες.  
 Μ.Θεοδωρίδου: Είμαστε συνοδοιπόροι με τους φίλους εδώ σ’ αυτούς τους 
δύσκολους καιρούς που περνάει η πατρίδα μας και εν όψει της επετείου της 17ης 
Νοεμβρίου 1973, λέγοντας ένα μεγάλο «ψωμί-παιδεία-ελευθερία», που ισχύει ακόμη 
και σήμερα, συνεχίζω και συμπληρώνω τους φίλους που μίλησαν πριν από εμένα. 
Περιμένοντας την απόφαση του ΣΤΕ για τον εκβιαστικό μηχανισμό είσπραξης νέων 
φόρων μέσω της Δ.Ε.Η., ως πολίτες αυτής της πόλης και γενικότερα της Ελλάδας, 
ζητούμε τουλάχιστον από την πλειοψηφία του Δ.Σ. να προειδοποιήσει τη Δ.Ε.Η. και 
τους εντολοδόχους της με μηνύσεις και πολλούς άλλους τρόπους, αν δε δείξει τη 
στοιχειώδη κοινωνική ευαισθησία να απέχει η Δ.Ε.Η. από κάθε αντισυμβατική, 
αυθαίρετη, αντισυνταγματική και καταχρηστική ενέργεια διακοπής ηλεκτροδότησης. 
Ζητούμε από εσάς που σας θεωρούμε κοντά μας και δίπλα μας, γιατί σας βλέπουμε 
κάθε μέρα και σας λέμε καλημέρα, να προχωρήσετε όπως τόσοι άλλοι δήμοι (αν 
θέλετε τους αναφέρω και ονομαστικά) σε όλες τις απαιτούμενες ενέργειες για την 
απόκρουση αυτής της ληστρικής, αντισυνταγματικής, διπλής φοροεπιδρομής, όπως 
λέει κι ο συνταγματολόγος ο κ.Κασιμάτης, ενάντια στους πολίτες του δήμου μας, 
αναλαμβάνοντας την πολιτική και ηθική ευθύνη για όσους αρνούνται να πληρώσουν 
το χαράτσι της Δ.Ε.Η., διότι το τέλος ακινήτων αντίκειται στην αρχή του σεβασμού 
και της προστασίας των ανθρώπων. Ήδη χιλιάδες νοικοκυριά ζουν στο σκοτάδι. 
Εσείς πού ζείτε; εμείς πού ζούμε; δε ζούμε σ’ αυτή την πατρίδα; σ’ αυτή τη χώρα; 
ποιους προστατεύετε; εμάς ή αυτό το κράτος που παίρνει αυτές τις αντισυνταγματικές 
φασιστικές αποφάσεις εναντίον μας; Αυτούς ή το δήμο μας; Απαιτούμε να πάρετε 
θέση σήμερα και τώρα, να τελειώσει αυτό το Δ.Σ. με μια απόφαση υπέρ ημών των 
πολιτών, διότι δε χρωστάμε σε κανέναν, δε θέλουμε να πληρώσουμε κανέναν, δεν 
έχουμε πια να πληρώσουμε κανέναν. Τον εξευτελισμό τον ονομάζουν πολιτική, την 
αναξιοπρέπεια την ονομάζουν μάχη και το ξεπούλημα το ονομάζουν 
διαπραγματεύσεις. Λοιπόν, αυτό που θέλουν από εμάς είναι τη σιωπή και το φόβο 
μας. Αυτό δε θα τον έχουν και σας δώσαμε το παράδειγμα της πλατείας που όσο πάει 
και εντείνεται. Πιστεύουμε ότι η δήμαρχος ότι είναι δίπλα στους πολίτες και θέλουμε 
να είστε δίπλα μας, ζητούμε να είστε δίπλα μας. Καλυφθήκαμε από την κ. Σοφρόνωφ 
σε όλα αυτά που ζήτησε, δηλαδή ο υπόλοιπος μισός μου λόγος έχει καλυφθεί από την 
κ. Σοφρόνωφ. Γι’ αυτό συμπολίτες μου αγαπημένοι και συναγωνιστές μην 
αγανακτείτε, μην κοιτάτε, μη σιωπάτε και μην αγριεύετε, αλλά δράστε. Σας 
ευχαριστούμε πολύ και ελπίζουμε να κάνετε κάτι.  
 Τσαπαρόπουλος: Κάποια στιγμή λοιπόν ανέφερες ότι θα πρέπει να υπάρξει 
απέναντι στη ΔΕΗ προσφυγή, μήνυση κλπ. Προσπαθεί ο ένας να βοηθήσει τον άλλο 
και να κατανοήσουμε το πρόβλημα. Λέω λοιπόν για τη Δ.Ε.Η. αν εμείς θα πάμε στα 
δικαστήρια, τι σημαίνει αυτό στην πράξη, έχει καμιά λογική, όταν η Δ.Ε.Η. που είναι 
ιδιωτικού δικαίου έχει απέναντι της έναν νόμο που πρέπει να εφαρμοστεί άμεσα;  
 Μ.Θεοδωρίδου: Έχω μπροστά μου από το συνταγματολόγο Κασιμάτη, το 
εξώδικο που μπορώ να σας το αφήσω να το διαβάσετε. Είναι ένα πάρα πολύ ωραίο 
κείμενο τριών σελίδων, για να απαντήσω στον κ.Τσαπαρόπουλο.  

Θα ξεκινήσω από το εξής: μια σύμβουλος έκανε μια πρόταση, ένα ποσό από 
εδώ να τεθεί σε ένα ταμείο για τους αναξιοπαθούντες Βεροιώτες. Είναι δυνατόν τα 
κοινωνικά προβλήματα να τα λύνουμε με φιλανθρωπίες; Δεν είναι δυνατόν. Η Δ.Ε.Η. 
έχει από το κράτος ένα κοινωνικό πρόσωπο και σ’ αυτό πάμε να χτυπήσουμε. Σαφώς 
σε έναν οργανισμό ιδιωτικού δικαίου Α.Ε. δεν μπορούμε να κάνουμε μήνυση. Τι 
ζητάμε; Να είστε μαζί μας σε οποιανδήποτε πάει να κόψει η ΔΕΗ με εντολή του 
κράτους το ρεύμα. Πρέπει να συμπράξουμε με τους εργαζομένους της Δ.Ε.Η. ή 
τουλάχιστον να τους αναγκάσουμε να πάρουν θέση πάνω στο ανοιχτό κοινωνικό 
ζήτημα.  

Σύμφωνα με την τροπολογία, η Δ.Ε.Η. υποχρεούται να διατάξει τη διακοπή 
της ηλεκτροδότησης. Από πουθενά όμως δεν προκύπτει ότι η ΔΕΗ πρέπει να 
αποδείξει ότι πράγματι η ηλεκτροδότηση έχει διακοπεί. Κάτι τέτοιο άλλωστε θα ήταν 
πρακτικά αδύνατο. Επίσης η τροπολογία δεν προβλέπει υποχρέωση καταγγελίας της 



σύμβασης ηλεκτροδότησης από τη μεριά της Δ.Ε.Η., πράγμα που θα σήμαινε την 
άμεση αφαίρεση του μετρητή, αλλά μόνο εντολή διακοπής. Επομένως, μπλοκάροντας 
το μηχανισμό των κοψιμάτων είτε σε συνεννόηση με τους «δεητζήδες», είτε 
εμποδίζοντάς τους με τη μαζική μας παρουσία, όπως κάνουμε με τους φίλους 
μπροστά στις συνδέσεις, γιατί εγώ είμαι στην ομάδα που συνδέουμε το ρεύμα. 
Λέγομαι Μαρία Θεοδωρίδου και το κάνω επώνυμα, κανένα δεν θα αφήσουμε στη 
Βέροια χωρίς ρεύμα. 
 Τσαπαρόπουλος: Να την πάμε στο δικαστήριο σε τελευταία ανάλυση γιατί; Τι 
κάνει η ΔΕΗ; 
 Δήμαρχος: Αγαπητοί συνάδελφοι και φίλοι που μας τιμήσατε και ήρθατε 
σήμερα εδώ, θα πω πέντε λόγια. Κάποια μπορεί να αρέσουν, κάποια όχι, αυτά όμως 
που θα πω, θα ξέρετε ότι είναι πολυβασανισμένα και πατάνε στη γη, γιατί ως 
κοινωνία και ως χώρα, το είπα και στην αρχή και ως πολίτες, βρισκόμαστε στη μέση 
μιας απίστευτης τρικυμίας. 

Είναι μια άλλου είδους σύρραξη αυτή που βιώνουμε, ένας άλλου είδους 
πόλεμος, και μέσα σε όλο αυτό το τοπίο ήρθε και ο νόμος 4021/2011. Ήρθε κι έδεσε 
το σιρόπι δηλαδή που λέμε λαϊκά και στο άρθρο 53 με τη βασική αιτιολογία των 
επιτακτικών λόγων εθνικού συμφέροντος όπως αναφέρει, με βάρβαρο κατά την 
άποψη μου, εκβιαστικό κατά την άποψη μου, με βάναυσο τρόπο επιβάλλει το χαράτσι 
μέσω της Δ.Ε.Η. για το οποίο μιλάμε εδώ.  

Θέλω να ξεκαθαρίσω εκ των προτέρων ότι δεν είμαι κατά της επιβολής φόρου 
ακίνητης περιουσίας και δη της μεγάλης ακίνητης περιουσίας. Όποιος την έχει ας τη 
χαίρετε και ας την πληρώνει. Έτσι γίνεται παντού κι έτσι πρέπει να γίνει και στην 
Ελλάδα. Η μεγάλη ακίνητη περιουσία πρέπει να φορολογείται κατά την ταπεινή μου 
άποψη. Η φορολογία όμως αυτής της ακίνητης περιουσίας πρέπει να συνδυαστεί με 
ένα δίκαιο φορολογικό και φοροεισπρακτικό σύστημα, που θα κατανέμει δίκαια τα 
βάρη. Όποιος λοιπόν φυτοζωεί, γιατί αυτό υπάρχει σήμερα, όποιος έχει χαμηλό 
βιοτικό επίπεδο, πρέπει να απαλλαχτεί. Όποιος έχει ήδη κοινωνικό τιμολόγιο στη 
Δ.Ε.Η., πρέπει να απαλλαχτεί αυτομάτως. Δεν πρέπει να μπαίνει σ’ αυτή τη 
διαδικασία και όποιος δικαιούται κοινωνικό τιμολόγιο από τη Δ.Ε.Η. Πρέπει να 
σπεύσει άμεσα για να καταθέσει αίτηση. Τώρα, ούτε κορώνες να βγάζουμε, ούτε 
λεονταρισμούς και ούτε εδώ να δουλεύουμε ο ένας τον άλλο. Είναι το τελευταίο που 
θα ήθελα εγώ τουλάχιστον να κάνω.  

Αν πράγματι η τοπική αυτοδιοίκηση και ο δήμος θέλει να σταθεί αλληλέγγυος 
στους αδύνατους, στους μεροκαματιάρηδες, στους ανέργους, στους απολυμένους, 
στους βασανισμένους Έλληνες εν πάση περιπτώσει που πια είναι πολλοί, οφείλει να 
πάρει θέση, οφείλει να το παλέψει, οφείλει να τους υπερασπιστεί, διεκδικώντας 
δικαιοσύνη και ισονομία, που μπορεί να θεωρούμε ότι είναι πράγματα αυτονόητα 
αλλά δυστυχώς στη χώρα μας δεν είναι. Θα πρέπει να δώσω λίγα στοιχεία για να 
είμαστε ενημερωμένοι πριν αποφασίσουμε, πράγματα που μπορεί να τα ξέρουμε αλλά 
καλό είναι να τα θυμηθούμε.  

Το πρώτο που θέλω να πω είναι ότι μέσα από τους λογαριασμούς της Δ.Ε.Η. 
πληρώνονται και τα δημοτικά τέλη. Από αυτά δηλαδή πληρώνει ο δήμος τα 
ανταποδοτικά. Τι σημαίνει αυτό; Πληρώνω και μου παρέχεις υπηρεσίες. Από αυτά τα 
χρήματα πληρώνονται οι εργαζόμενοι στην καθαριότητα, πληρώνονται οι 
ασφαλιστικές εισφορές και άλλα ανταποδοτικά. Κάποιοι συνάδελφοι, ελάχιστοι 
συνάδελφοι (γιατί υπάρχει μια ομοθυμία και το διέκρινα τη Δευτέρα όπου 
τοποθετήθηκαν όλοι οι αρχηγοί των παρατάξεων) χωρίς να το πολυσκεφτούν 
δήλωσαν ότι θα στείλουν συνεργεία να επανασυνδέσουν ρεύμα εφόσον αυτό κοπεί. 
Είναι γνωστό ότι παράνομα δε θα δεχτεί να ενεργήσει ουδείς δημοτικός υπάλληλος 
και να ακολουθήσει τέτοιες εντολές. Αυτό το ξέρουμε και δεν έχουμε δικαίωμα 
κανένα εργαζόμενο να τον βάλουμε σ’ αυτό το λούκι.  

Επίσης είναι σίγουρο ότι εφόσον εξακολουθήσει να υπάρχει αυτή η σκληρή 
πολιτική, η Δ.Ε.Η. θα ξανακόβει το ρεύμα και ενδεχόμενα θα χρεώνει και τέλος 
επανασύνδεσης. Αυτά είναι λοιπόν επικίνδυνα πράγματα. Θέλουν πάρα πολύ 
προσοχή. Είναι ρίσκα και μπορεί να γυρίσουν ανάποδα, να θέλει κάποιος να τα κάνει 



για να βοηθήσει και με καλή διάθεση κι ευγενή διάθεση αλλά να γυρίσουν ανάποδα. 
Είναι επικίνδυνο οι δήμοι να μπουν και να παροτρύνουν γενικώς όλους τους πολίτες 
να μην πληρώνουν, γιατί σας είπα τουλάχιστον εγώ είμαι υπέρ της φορολόγησης της 
μεγάλης ακίνητης περιουσίας, αλλά θέλω να υπάρχει δικαιοσύνη για τον αδύναμο. 
Υπάρχουν γνωμοδοτήσεις δικηγορικών συλλόγων, όπως είναι αυτός του Πειραιά, που 
λένε ότι οι δικηγορικοί σύλλογοι μπορούν να παρέχουν συνδρομή προς τους πολίτες, 
ωστόσο δεν σκοπεύουν να δώσουν φρούδες ελπίδες. Αυτό απαντάνε σε όσους δήμους 
τους ρωτάνε και στους πολίτες που προσφεύγουν εκεί. Σύμφωνα με την άποψη των 
νομικών λοιπόν, θα μπορούσαν να καταβάλλουν οι πολίτες με επιφύλαξη το χαράτσι 
και στη συνέχεια δικαστικά να διεκδικήσουν την επιστροφή του. Κατά αυτούς 
λοιπόν, δεν είναι σίγουροι και ασφαλείς ούτε οι τρόποι μέσω του ΑΤΜ, ούτε μέσω 
του ταμείου παρακαταθηκών και δανείων. Όλα κατά την άποψη τους έχουν ένα 
ρίσκο. Το παίρνουμε;  

Στις 2 Δεκεμβρίου θα γίνει η πρώτη δίκη στο συμβούλιο της επικρατείας, 
προσφυγή κατά της συνταγματικότητας του τέλους ακινήτων και εντός μηνός θα 
υπάρχει και η απόφαση. Τι μπορεί να κάνει ο δήμος τώρα, εκτός των όσων έχει ήδη 
αποφασίσει διαπαραταξιακά να κάνει η ΚΕΔΕ; Όταν λέω διαπαραταξιακά εννοώ ότι 
συμμετέχουν όλες μα όλες οι παρατάξεις και όχι μόνο αυτές που συμμετέχουν στο 
διοικητικό συμβούλιο, γιατί όλοι τοποθετήθηκαν, είπαν την άποψη τους και οι 
απόψεις συγκλίνουν. Η διοίκηση του δήμου, μαζί με τις υπηρεσίες του δήμου, οφείλει 
να επαγρυπνά και το τι μέτρα θα λάβουμε είναι δικό μας θέμα, για να υποστηρίξει 
τους κατοίκους που έχουν ανάγκη, που αντικειμενικά αδυνατούν να καταβάλουν την 
εισφορά και θα κινηθούμε άμεσα για την αποκατάσταση αδικιών στον προσδιορισμό 
του ύψους της εισφοράς λόγω λανθασμένων δεδομένων. Επίσης, ήδη ξεκινήσαμε την 
περαιτέρω ενίσχυση των κοινωνικών μας δομών κι εδώ να διευκρινίσω το εξής. 
Συμφωνώ απόλυτα ότι ο δήμος δεν είναι για φιλανθρωπία. Kάποιοι άλλοι ίσως 
κάνουν φιλανθρωπία. Ο δήμος μπορεί να κάνει όμως με όσα μέσα διαθέτει και με 
τους εθελοντές που έχει γύρω του, αυτή είναι η διαφορά.  

Ενισχύουμε λοιπόν τις κοινωνικές μας δομές και έχουμε πολλές, ώστε να 
υποστηριχτούν και οι ευάλωτες κοινωνικά ομάδες για να αντιμετωπίσουν αυτή τη 
σκληρή καθημερινότητα της ανέχειας, γιατί αυτή η συγκυρία είναι πράγματι 
δύσκολη.  

Αυτό που προσωπικά θα κάνω, εφόσον το δεχτεί και το Δ.Σ. σήμερα, είναι να 
με εξουσιοδοτήσετε να καταθέσω αύριο εξώδικη πρόσκληση στη Δ.Ε.Η., γιατί όταν 
οι δημότες υπογράφουν τη σύμβαση με τη Δ.Ε.Η., σε κανένα σημείο δεν αναφέρεται 
ότι υποχρεούνται οι συμβαλλόμενοι να πληρώσουν ειδικό τέλος ακινήτων μέσω του 
λογαριασμού. Θα προειδοποιήσουμε τη Δ.Ε.Η., ότι εφόσον προκύψει οποιοδήποτε 
πρόβλημα για την ασφάλεια ή την υγεία των πολιτών εξαιτίας διακοπής ρεύματος θα 
προσφύγω προσωπικά και θα βαρύνει τη Δ.Ε.Η. με κακουργηματικό δόλο. Είμαι 
νομίζω σαφής σε αυτά. Η Δ.Ε.Η. οφείλει να εισπράξει μόνο το αντίτιμο του 
κανονικού λογαριασμού και πρέπει να ξαναδούν όλο το ζήτημα του αδίκου μέτρου. 
Αυτό θα γίνει εντός της εβδομάδας με διαπαραταξιακή επιτροπή της ΚΕΔΚΕ γιατί 
δεν πιστεύω ότι ένας κούκος φέρνει την άνοιξη. Όλοι μαζί θα πάνε στο υπουργείο 
εσωτερικών και στο υπουργείο οικονομικών και θα συζητήσουν αυτό το θέμα και θα 
εκφράσουν την άποψη όλων των δημάρχων.  

Επίσης προτείνω να αποφασίσουμε εκτός των δικαιούχων του κοινωνικού 
τιμολογίου, να περιλαμβάνεται στην απόφαση μας και η απαλλαγή του τέλους για 
όσου έχουν πρώτη κατοικία 80 ή 100 τ.μ. και για τις οικογένειες που έχουν ετήσιο 
εισόδημα κάτω από 30.000,00 €. Νομίζω ότι είναι λογικό με την παρούσα συγκυρία. 
Η μαζική κινητοποίηση επαναλαμβάνω είναι πιο δυναμική, είναι πιο ουσιαστική, και 
είναι πιο αποτελεσματική και όχι η μεμονωμένη. Αυτά πρόεδρε και καταδικάζω το 
χαράτσι. 
 Τσαπαρόπουλος: Δήμαρχε ήθελα να ρωτήσω το εξής: Επειδή από ό,τι 
κατάλαβα στη συζήτηση που έγινε στην ΚΕΔΕ βάλατε ένα πλαίσιο. Τα 30.000,00€ 
και τα 80 τετραγωνικά θεωρείτε ότι είναι μεγάλη ακίνητη περιουσία; Για να 
καταλάβω πως μπήκε αυτό το θέμα, γιατί υπέρ της μεγάλης ακίνητης περιουσίας δεν 



νομίζω ότι υπάρχει αντίρρηση. Αλλά ποια θεωρείται μεγάλη ακίνητη περιουσία εν 
τέλει;  
 Δήμαρχος: Βάζω ένα πλαίσιο για μια μέση οικογένεια, για μια οικογένεια η 
οποία ταλαιπωρείται σήμερα και είναι φανερό τι συμβαίνει. Υπάρχουν και οι άλλοι 
που έχουν περισσότερα έσοδα. Λέω λοιπόν να βάλουμε ένα πλαφόν. Εμείς θα 
αγωνιστούμε για εδώ, για τα δικά μας, για τα ντόπια.  
 Πρόεδρος: Να κάνω μια παρατήρηση. Μου λέει εδώ ο Γιάννης ο Γαλλίκας ότι 
δεν θεωρεί ότι ταυτίζεται το θέμα όπως το εισάγουν αυτοί με αυτό που εσείς 
εκπροσωπείτε. Εγώ δεν είμαι αρμόδιος να ξέρω.  
 Τσαβδαρίδης: Πρόεδρε άκουσα με πολύ μεγάλη προσοχή την Δήμαρχο. Εγώ 
περίμενα να γίνει μια άλλη πιο σοβαρή πρόταση από τη Δήμαρχο, αν  ήθελε να δείξει 
ότι συμμερίζεται τον πόνο και την αγωνία αυτών των ανθρώπων που πράγματι έχουν 
αδυναμία να καταβάλλουν αυτό το τέλος ακίνητης περιουσίας και κινδυνεύουν εν 
όψει των Χριστουγέννων να μείνουν χωρίς ρεύμα. Δυστυχώς για άλλη μια φορά η  
Δήμαρχος με απογοήτευσε με την τοποθέτηση της, όπως πιστεύω ότι απογοήτευσε 
και όλους τους υπόλοιπους δημοτικούς συμβούλους αλλά και τους πολίτες που ακούν 
εδώ. (Στο σημείο αυτό γίνεται αλλαγή μαγνητοφώνησης της επόμενης πλευράς 
κασέτας) ότι θα είμαστε πολιτικοί πατερούληδες, ότι θα είμαστε λαϊκιστές κι ότι θα 
είμαστε, θα παίρνουμε αυτή τη θέση εκμεταλλευόμενοι τον πόνο των συνανθρώπων 
μας, αν συμφωνήσουμε, δηλαδή εσείς που διαφωνήσατε Δήμαρχε; Είστε με τους 
ανθρώπους αυτούς ενώ διαφωνείτε; Έχετε μπροστά σας, όπως διαβάστηκε από τους 
πολίτες, ένα έγγραφο που λέει να συμφωνήσουμε σε πέντε συγκεκριμένες ενέργειες. 
Ούτε άλλα λόγια να αγαπιόμαστε, ούτε την μπάλα έξω από το γήπεδο. Κι επειδή για 
εσάς μπορεί να πλησιάζουν τα Χριστούγεννα και να είναι επίκαιρα τα γράμματα στον 
Αϊ-Βασίλη που θέλετε να στείλετε για άλλη μια φορά, αυτό εγώ τουλάχιστον δε θα 
σας επιτρέψω να το κάνετε. Να πάρετε σαφή θέση και ξεκάθαρη. Τα τέλη ακίνητης 
περιουσίας και το 80 τετραγωνικά και το 100 τετραγωνικά και να πάμε στην ΚΕΔΕ 
και να κάνουμε τέτοιες παραστάσεις και να στείλετε εξώδικο είναι ιστορίες. Τι είπατε 
συγκεκριμένα για όλα αυτά που ζήτησε ο κόσμος; Τίποτε απολύτως. Πάντοτε το ίδιο 
κάνετε.  

Εμείς παίρνουμε συγκεκριμένη θέση  επί των αιτημάτων των συγκεκριμένων 
και λέμε ότι όσον αφορά το πρώτο αίτημα να καταγγείλουμε το άδικο μέτρο του 
τέλους ακίνητης περιουσίας και την απάνθρωπη σύνδεση κλπ ότι συμφωνούμε.  

Γιατί να μη συμφωνήσουμε ότι είναι αντισυνταγματικό αυτό απολύτως το 
μέτρο; Να καλέσουμε τους δημότες πράγματι να μην πληρώσουν και να καταβάλουν 
το αντίτιμο του λογαριασμού της ΔΕΗ, όσον αφορά το ρεύμα και τα τέλη στα ΑΤΜ 
και στη συνέχεια να στείλει ο δήμος εξώδικα στη Δ.Ε.Η. και να ζητάει τη μη διακοπή 
της ηλεκτροδότησης. Γιατί να μην μπορεί να γίνει αυτό; Γιατί δεν μπορεί να γίνει να 
παράσχουμε νομική κάλυψη στους πολίτες που θα τη χρειαστούν;  

Έχετε καμιά δεκαριά νομικούς συμβούλους και θέλετε να πάρετε άλλους δέκα 
εσείς. Λεφτά δεν έχετε για να κάνετε έργα, αλλά για να πληρώνετε νομικούς 
συμβούλους έχετε. Βάλτε λοιπόν αυτούς τους νομικούς συμβούλους που έχετε στο 
δήμο να παράσχουν νομική συνδρομή σε αυτούς τους ανθρώπους. Γιατί δεν μπορεί 
να γίνει και αυτό; Επίσης να έρθετε σε επαφή με τη Δ.Ε.Η. και το τέταρτο από τα 
αιτήματα μπορεί κάλλιστα να γίνει και να έρθετε σε συνεννόηση με τη Δ.Ε.Η., 
τουλάχιστον μέχρι την περίοδο των Χριστουγέννων και μέχρι να εκδοθεί η απόφαση 
από το συμβούλιο της επικρατείας να μη διακοπεί καμιά σύνδεση της Δ.Ε.Η., μέχρι 
να ξεκαθαριστεί νομικά αν αυτή η απόφαση που πάρθηκε είναι νόμιμη ή παράνομη. 
Τώρα όσον αφορά το πέμπτο αίτημα, για να μη θεωρηθεί ότι υπεκφεύγω, βεβαίως και 
δε συμφωνώ οι τεχνικές υπηρεσίες σε συνεργασία με εθελοντές ηλεκτρολόγους να 
αναλαμβάνουν την επανασύνδεση, γιατί αυτό είναι προφανώς παράνομο και δεν 
μπορεί να υποχρεωθεί κανένας υπάλληλος του δήμου να προβεί σε παρανομίες.  

Και να σας πω και κάτι άλλο; Κανένας πόλεμος δεν κερδίζεται χωρίς μάχη. 
Να δώσετε τη μάχη Δήμαρχε. Να βγούμε ενεργά απέναντι σ’ αυτή την νομοθεσία που 
είναι απάνθρωπη και άδικη και να πετύχουμε με σκληρή στάση που θα εφαρμόσουμε 



κι εμείς ως δήμος όπως και άλλοι δήμοι σ’ όλη τη χώρα και να αναγκάσουμε την 
κεντρική εξουσία να αλλάξει αυτό το νόμο.  

Να εξασφαλίσουμε ότι δε θα κοπεί το ρεύμα και όταν θα εισακουστείτε εσείς 
με τα γράμματα που θα στείλετε στον Αϊ-Βασίλη και στην εξουσία αυτή, τότε καλώς 
να εισακουστείτε για να αλλάξει όλο το πλαίσιο. Αλλά μέχρι τότε δώστε τη μάχη και 
δείξτε ότι είστε κοντά στους πολίτες γιατί είστε μονίμως μακριά από τους πολίτες.  
 Δήμαρχος: Χαίρομαι πάρα πολύ που συμφωνεί ο κ.Τσαβδαρίδης στα σημεία. 
Άρα μπορούμε να πάρουμε μια ομόφωνη απόφαση. Στα σημεία συμφωνείτε, για το 
ποιο δεν μπορεί να γίνει και για ποια μπορούν να γίνουν. Αυτά εξάλλου είπα κι εγώ.  
 Σοφρόνωφ: Αγαπητοί συνάδελφοι, Δήμαρχε, είπατε και στην αρχή ότι εμείς 
επιχειρούμε να εντυπωσιάσουμε ως Λαϊκή Συσπείρωση. Είναι ένας χαρακτηρισμός 
κατά τη γνώμη μου Δήμαρχε πάρα πολύ βαρύς. Δεν ξέρω γιατί το κρίνετε έτσι. Θα 
μπορούσα να σας πω κι εγώ ότι «εξ ιδίων κρίνετε τα αλλότρια», δε σας το λέω όμως. 
Άλλωστε γνωρίζετε πάρα πολύ καλά ότι σαν παράταξη ποτέ δε θέλαμε να 
εντυπωσιάσουμε, ποτέ δεν ήμασταν επικοινωνιακοί και γι’ αυτό μας κατηγορούν, 
γιατί δεν είμαστε και τέτοιοι. Τώρα πώς εσείς το βγάζετε αυτό το συμπέρασμα, 
δικαίωμα σας, όμως εγώ οφείλω να τα βάλω τα πράγματα σε μια σειρά.  

Δήμαρχε είστε στη γραμμή της αντιεξουσιαστικής συγκυβέρνησης. Τις 
προτάσεις σας σήμερα τις διάβασα από τους 14 βουλευτές του ΠΑ.ΣΟ.Κ., μεταξύ 
αυτών και του κ.Σιδηρόπουλου. Οι 14 βουλευτές του ΠΑ.ΣΟ.Κ. σήμερα βγήκαν και 
είπαν αυτά που είπατε εσείς, αυτοί είναι που ψήφισαν όμως το χαράτσι. Σήμερα 
άλλαξαν γνώμη.  

Λοιπόν, θέλω να πω τρία πράγματα. Η πρόταση σας Δήμαρχε, με συγχωρείτε 
για την έκφραση, για οικονομία χρόνου το κάνω, είναι «στρίβειν δια του 
αρραβώνος». Νόμος, γιατί επικαλούνται πολλοί τον νόμο και την ευθύνη, είναι αυτό 
που είναι λαϊκή απαίτηση. Νόμος λοιπόν είναι το δίκαιο της πλειοψηφείας του λαού 
και ο κάθε ένας κρίνεται από ποια μεριά είναι. Με το δίκαιο της «ανομίας» ή με το 
δίκαιο αυτών που παλεύουν σήμερα; Θέλω να πω επίσης ότι κινδυνολογήσατε κ. 
δήμαρχε. Θέλετε να φοβίσετε τον κόσμο. Πόσοι υπάλληλοι θα το κάνουν, με ποια 
εντολή θα το κάνουν κι αν το κάνουν είναι παράνομο, κι αν δεν πληρώσουν είναι 
παράνομο. Το Δ.Σ. θα υπερασπιστεί και τους δημότες και τους υπαλλήλους και τους 
πάντες.  

Μιλήσατε για τη μεγάλη ακίνητη περιουσία. Να σας πληροφορήσω κάτι; 
Αυτοί που έχουν τη μεγάλη ακίνητη περιουσία, τα χρέη που χρωστάν τα πολλά 
λεφτά, κάνουν ρυθμίσεις κ. δήμαρχε. Λοιπόν, ποιος πρέπει να είναι ο στόχος της 
πρωτοβουλίας της δημοτικής αρχής; Κατά τη γνώμη μας πρέπει να είναι στην 
κατεύθυνση να καταργηθεί το χαράτσι. Πως θα το πετύχουμε αυτό πρακτικά; Με τη 
μαζική άρνηση πληρωμής των χαρατσιών. Άρα σαν πρώτη ενέργεια, ο δήμος παίρνει 
την πρωτοβουλία και καλεί τους δημότες να μην πληρώσουν το χαράτσι. Και θα 
συμφωνήσω με τον κύριο που μίλησε ότι πρώτη η δήμαρχος και όλοι μας δεν πρέπει 
να το πληρώσουμε. Γιατί δεν μπορούμε να λέμε τους άλλους μην το πληρώνετε κι 
εμείς να τρέξουμε να το πληρώσουμε. Λοιπόν, με σκυφτούληδες, επειδή γελάτε ίσως 
συνάδελφοι, δεν πάμε μπροστά.  

Πρώτος στόχος λοιπόν είναι η μαζική άρνηση πληρωμής. Το είπε ο διοικητής 
της Δ.Ε.Η. Αν δεν πληρώσει όλη η Βέροια, τι θα μας κάνουν; Βlack out; Εμείς λοιπόν 
στη βασική κατεύθυνση του κειμένου που μας μοιράστηκε, μπορούμε να 
συμφωνήσουμε κι έχω να πω: Το Δ.Σ. πρώτον πρέπει να καταδικάσει τα χαράτσια, 
δεύτερον να ζητήσει την κατάργηση τους, τρίτον να καλέσετε όλους τους δημότες να 
μην πληρώσουν.  

Εδώ να πω κάτι. Ξέρετε, υπάρχει και κόσμος που δεν μπορεί να πληρώσει 
ούτε τη Δ.Ε.Η.. Τέταρτον, να ενεργοποιήσετε τις υπηρεσίες σας προκειμένου να 
στηρίξουν τους δημότες από τις νομικές κυρώσεις, και βεβαίως πέμπτον, να 
στηρίξετε κάθε συλλογική δράση άρνησης πληρωμής των χαρατσιών. Κατά τη γνώμη 
μας είναι ώρα ευθύνης, με υπάκουους πολίτες δεν πάει μπροστά, με ανυπάκουους θα 
πάμε μπροστά. 
 Δήμαρχος: Ένα ερώτημα θα μου επιτρέψει η κ. Σοφρόνωφ.  



Κ. Σοφρόνωφ, είπατε να βγούμε και να πούμε να μην πληρώσει κανένας είτε έχει, 
είτε δεν έχει, όλοι να μην πληρώνουν τη ΔΕΗ. Ξέρετε ότι μέσα στους λογαριασμούς 
της ΔΕΗ υπάρχουν τα δημοτικά τέλη; Ξέρετε ποιοι πληρώνονται από τα δημοτικά 
τέλη; Είστε υπέρ ή κατά των εργαζομένων. Μια απάντηση δώστε μου.  
 Σοφρόνωφ: Ακούστε Δήμαρχε, μην παίζετε με τις λέξεις. Παρακάτω έχετε 
θέμα αύξησης των δημοτικών τελών. Ξέρετε γιατί οι δήμαρχοι δεν παίρνουν τέτοιες 
αποφάσεις; Γιατί φοβάστε για τα δημοτικά τέλη. Εμείς λέμε να καταργηθούν, να 
πληρώσει ο κρατικός προϋπολογισμός τα κλεμμένα, τα αρπαγμένα που δεν τα 
διεκδικείτε. Μην αρχίζουμε τώρα και με τους εργαζόμενους. Είμαστε κατά των 
δημοτικών τελών.  
 Σαββαΐδου: Εμείς στεκόμαστε αλληλέγγυοι στα δίκαια αιτήματα των 
συμπολιτών μας, παίρνουμε θέση ξεκάθαρη ενάντια σε κάθε είδους χαράτσι. Ως Δ.Σ. 
όμως θεωρώ πως πρέπει να παρέμβουμε αποφασιστικά σε αυτό το ζήτημα και η θέση 
που θα πάρουμε θα είναι να αφήσουμε να κοπεί το ρεύμα στους συμπολίτες μας ή 
όχι; Αυτό είναι το ζητούμενο.   
 Μελιόπουλος: Δήμαρχε αυτά που είπατε νομίζετε ότι απασχολούν τον κόσμο; 
Ότι τα λόγια μου πατάνε στη γη και βγάζετε όλους τους πολίτες ότι πατάνε στον 
αέρα; Από εδώ θέλω να ξεκινήσω.  

Νομίζω ότι η τοποθέτησή τους ήταν ξεκάθαρη. Αρνούμαστε να πληρώσουμε 
τα χαράτσια και ζητάμε νομική υποστήριξη και κάθε είδους υποστήριξη από το δήμο. 
Σ’ αυτό πρέπει να απαντήσετε και δεν απαντήσατε τίποτα. Μιλήσατε κάτι για την 
ΚΕΔΕ, τον πρωτομάστορα αυτής της πολιτικής. Εμείς σα Λαϊκή Συσπείρωση σε 
όλους τους δήμους που έχουμε δύναμη, έχουμε ζητήσει να πάρει θέση το Δ.Σ., να 
συμπαραταχθεί μαζί με τους πολίτες στην καθολική άρνηση των χαρατσιών κι όλων 
των χαρατσιών κι ειδικά αυτού του χαρατσιού μέσω του λογαριασμού της ΔΕΗ και 
να συμπαρασταθεί όχι μόνο σ’ αυτόν που δεν έχει να πληρώσει αλλά και σ’ αυτόν 
που δε θέλει.  

Πάνω σ’ αυτό καλούμαστε να πάρουμε απόφαση και τα άλλα όλα είναι 
«όποιος βαριέται να ζυμώσει δέκα μέρες κοσκινίζει».  
 Δήμαρχος: Εγώ δε μιλάω με λόγια του αέρα, αλλά με γεγονότα που είναι 
γραμμένα σε πρακτικά. Τη Δευτέρα σας είπα ότι πήραν το λόγο όλοι οι εκπρόσωποι 
των παρατάξεων. Πήρε το λόγο και η κ. Παντελάκη, πιθανόν κάποιοι να τη 
γνωρίζουν, η οποία εκπροσωπούσε κάποια παράταξη. Παίρνω το λόγο ακριβώς τώρα 
μετά τον κ.Μελιόπουλο γιατί μάλλον έχει σημασία τώρα. Είπε επί λέξη και εγώ ως 
δημοσιογράφος το σημείωσα. «Ο δήμος πρέπει να πάει μαζί με το λαό, έστω στα 
ψέματα βρε αδέλφια για τα προσχήματα, μην έρθει η ΚΕΔΕ ενάντια στο αίτημα, 
στηρίζουμε δημάρχους που παίρνουν θέση. Καλούμε τους δήμους να στηρίξουν τους 
αδυνάτους», αυτά και άλλα πολλά. 
 Βοργιαζίδης: Πρόεδρε θα είμαι σύντομος, γιατί ακουστήκαν όλα τα 
επιχειρήματα, να μην επαναλαμβάνω κι εγώ τα ίδια. Δε γνωρίζω αν είναι παράνομο ή 
αντισυνταγματικό το κόψιμο του ρεύματος, σίγουρα είναι αντιδεοντολογικό, 
αντισυμβατικό και πολλά ακόμα αντί. Όπως ακούστηκε εύστοχα από τον κύριο 
κάποια στιγμή μπορούν να μας ζητήσουν και μέσω του λογαριασμού του νερού να 
πληρώνουμε κάποιο άλλο χαράτσι. Προφανώς και δεν το συζητάμε. Από εκεί και 
πέρα μιλάμε για το αν θα πρέπει να μην πληρώσουν το χαράτσι αυτοί που όντως δεν 
μπορούν ή και αυτοί που δε θέλουν.  

Εδώ θέλω να καταθέσω τη διαφοροποίηση μου. Σαφέστατα και αυτοί που δεν 
μπορούνε, είτε είναι άνεργοι, είτε είναι ευπαθείς κοινωνικές ομάδες, είτε είναι 
χαμηλόμισθοι, δεν θα πρέπει να το πληρώνουν και θα πρέπει να βοηθήσουμε με κάθε 
τρόπο σ’ αυτό. Αλλά δε θα συμφωνήσω με αυτούς που λένε δε θέλουμε να 
πληρώσουμε. Και ξέρετε γιατί δε θα συμφωνήσω; Κι εγώ δε θέλω γιατί κι εγώ 
νοιώθω ότι δεν είμαι μέρος του προβλήματος όπως και πάρα πολλοί από τους 
συμπολίτες μας εδώ πέρα. Όμως όταν γνωρίζουμε ότι η κυβέρνηση επιθυμεί να 
εισπράξει ένα συγκεκριμένο ποσό και δε θα καταφέρει να το εισπράξει με αυτόν τον 
τρόπο, θα το εισπράξει με άλλο τρόπο. Πρέπει να είμαστε ρεαλιστές. Ποιος είναι ο 
άλλος τρόπος; Ο εύκολος. Θα ξανακόψει από τους δημοσίους υπαλλήλους. Είναι 



αυτό το επιθυμητό δηλαδή; Φαντάζομαι ότι αυτό δεν είναι επιθυμητό από κανέναν. 
Αν υπάρχει ο μαγικός τρόπος να αντισταθούμε λοιπόν και να μην πληρώσουμε 
κανένα χαράτσι, είμαι μαζί σας, βρείτε τον και πείτε τον και σ’ εμάς. Όποιος τα ξέρει 
να μας τα πει και να πάμε να τα πάρουμε.  

Θεωρώ ότι η Δήμαρχος με τον κ.Τσαβδαρίδη δεν έχουν ιδιαίτερες διαφορές σ’ 
αυτό που πρότειναν, που πέραν του τελευταίου θέματος που όντως είναι παράνομο 
και δεν μπορεί να γίνει, θεωρώ ότι λίγο-πολύ τα υπόλοιπα μπορούν να γίνουν από τα 
αιτήματα. Και κάτι ακόμα κ.πρόεδρε, δεν ακούσαμε την ιδιότητα της κυρίας, 
ακούσαμε την ιδιότητα των δυο πρώτων ομιλούντων, την ιδιότητα της κυρίας δεν την 
ακούσαμε, να γνωρίζουμε ποιοί είναι, τί εκπροσωπεί ο καθένας.  
 Γκαμπέσης: Αγαπητοί συνάδελφοι, ζούμε τους τελευταίους μήνες μια φορο-
επιδρομή, η οποία έχει γονατίσει όλες τις οικογένειες, μας έχει βγάλει έξω από 
προγραμματισμούς οικογενειακούς. Λέω ότι ζούμε μια μεγάλη φορο-επιδρομή 
απαράδεκτη, που έχει βγάλει έξω από προϋπολογισμούς όλες τις  ελληνικές 
οικογένειες, που έχει κάνει πολλούς συνανθρώπους μας να ψάχνουν στα σκουπίδια 
για να βρουν κάτι για να περάσουν την ημέρα τους για φαγητό, έχουν κάνει 
οικογένειες που ήταν καλά. να έχουν πρόβλημα. Και βεβαίως θα είναι πολλοί οι 
οποίοι στη συνέχεια με βάση αυτή την αναίσχυντη, παράνομη και αντισυνταγματική 
νομοθεσία όπως αποφαίνονται κάποιοι ειδικοί, να έχουνε πρόβλημα.  

Παλαιότερα είχε αποφανθεί το συνταγματικό δικαστήριο ότι οι αποφάσεις που 
χρησιμοποιούν κοινωφελείς εταιρείες για λόγους μη συναφείς με τον κύκλο εργασιών 
τους, είναι παράνομες. Σύντομα θα υπάρξει μια απόφαση όσον αφορά τη 
συνταγματικότητα.  

Όμως εκείνο που οφείλουμε να κάνουμε είναι να ενώσουμε καταρχήν τη 
φωνή μας με τους πολίτες εκείνους που σε όλη την Ελλάδα έχουν το σθένος και το 
ηθικό ανάστημα να λένε επιτέλους όχι έμπρακτα και να διακινδυνεύουν κάτι. Διότι 
εμείς από αυτήν την αίθουσα μέχρι τώρα το μόνο που κάνουμε και κάναμε ήταν να 
στέλνουμε γράμματα στο Θεό. Ερχόταν οι εκπαιδευτικοί, στέλναμε ένα γράμμα να 
μην κλείσει το σχολείο, αλλά τελικά έκλεινε το σχολείο. Έρχονταν οι άλλοι που είχαν 
πρόβλημα, βγάζαμε ένα ψήφισμα, εμ έτσι δουλειά δε γίνεται Δήμαρχε.  

Οφείλουμε όλοι μας να καταδικάσουμε αυτές τις πράξεις, οφείλουμε όμως να 
καταδικάσουμε και τους εθνοπατέρες οι οποίοι ψήφισαν τέτοια παράνομα ψηφίσματα 
εις βάρος του λαού. Κι οφείλουμε επίσης να συνδράμουμε στους συμπολίτες μας οι 
οποίοι αντικειμενικά έχουν ανάγκη από τη βοήθεια του δήμου, γιατί ο δήμος δεν 
πρέπει να κρύβεται πάντα. Ο δήμος πρέπει να προστατεύει όλους όσους έχουν 
ανάγκη και αυτή τη στιγμή μεγάλες μερίδες συμπολιτών μας έχουν ανάγκη το φως, 
έχουν ανάγκη να ζήσουν τα Χριστούγεννα με ρεύμα.  

Πρώτη από όλες η ΓΕΝΟΠ Δ.Ε.Η. έδειξε το δρόμο. Σήμερα έκλεισε το ρεύμα 
από το Υπουργείο Υγείας. Υπάρχουν πολλές δημόσιες επιχειρήσεις, πολλά υπουργεία 
τα οποία χρωστάνε στη Δ.Ε.Η. πολλά εκατομμύρια και δεν γίνεται τίποτα. Δεν 
τολμούσαν μέχρι τώρα να κόψουν το ρεύμα σε κανένα. Θεωρώ ότι είναι αναίσχυντο, 
ότι είναι αντισυνταγματικό να κόβεται το ρεύμα από ανθρώπους οι οποίοι δεν 
μπορούν να ανταπεξέλθουν στις στοιχειώδεις ανάγκες της ζωής. Δηλώνω ότι πρέπει 
να αγωνιστούμε δυνατά, έμπρακτα, με όλες μας τις δυνάμεις, ώστε να μην περάσει 
αυτό το σημερινό θέμα σαν ένα επιπλέον ψήφισμα στο πουθενά αλλά να έχει την 
έμπρακτη συμπαράσταση όλων μας, ευχαριστώ.  
 Τσαπαρόπουλος: Κ.πρόεδρε, κύριοι συνάδελφοι. Έχω την αίσθηση ότι 
κάποιοι είναι αθεράπευτα λαϊκιστές ακόμη και σήμερα που δεν είμαστε στην εποχή 
του 1900. Δεν είμαστε στην εποχή του 1980, ούτε του 1981, ο λαϊκισμός βασικό 
στοιχείο αυτής της διαχρονικής, διακομματικής πολιτικής η οποία οδήγησε τη χώρα 
σ’ αυτό το σημείο που την οδήγησε. Εξάλλου πρέπει να υπενθυμίσω λίγο σε κάποιους 
που φωνασκούν εδώ μέσα ότι υπάρχει σήμερα μια συγκυβέρνηση με μια τσόντα 
κόμμα, μια συγκυβέρνηση λοιπόν και θα πρέπει κ.Τσαβδαρίδη να αισθάνεστε σήμερα 
λίγο ότι συνεργάζεστε. Θέλω να πω λοιπόν ότι δε θα πρέπει να μαλώνουμε σήμερα 
διότι βρισκόμαστε σε μια συγκυβέρνηση. Η αναφορά εξάλλου των δημοτικών 
παρατάξεων σ’ αυτή τη χώρα στα κυρίαρχα κόμματα τους υπάρχει. Επομένως λοιπόν, 



πρέπει να σκύψουμε στο πρόβλημα γιατί πραγματικά ζούμε ιστορικές στιγμές. Μια 
χώρα που καταρρέει, όχι με την ευθύνη των πολιτών, ούτε τη δικιά μας, αλλά με την 
ευθύνη δυο κομμάτων που έφεραν τη χώρα εδώ.  

Επομένως ας σκεφτόμαστε πολύ σοβαρά πριν μιλήσουμε. Τώρα αν θέλουμε κι 
είμαστε ρεαλιστές να ξεφύγουμε από αυτή την πολιτική, πρέπει να γίνει μια μεγάλη 
υπέρβαση κι αυτό το διπολικό σύστημα να καταρρεύσει. Και φυσικά σ’ αυτό θα 
αγωνιστεί ο κόσμος, διότι όσο υπάρχει αυτό και εύχομαι όλοι από την άλλη πλευρά, 
όταν μεθαύριο οι «παρατάξεις» που αναφέρεστε ψηφίσουν αυτά τα μέτρα, θα ήθελα 
να δω λοιπόν εδώ μέσα στο Δ.Σ. τι θα συμβεί. Ξέρω πάρα πολύ καλά, κ.Γκαμπέση. 
Γνωριζόμαστε σ’ αυτή τη μικρή πόλη και θέλω λοιπόν να νιώσω ότι σ’ αυτήν την 
αίθουσα δεν κοροϊδευόμαστε. Σε παρακαλώ πάρα πολύ, το πλαίσιο το κάνεις όπως 
κάνω κι εγώ ένα πλαίσιο, σκέφτομαι με ένα συγκεκριμένο τρόπο.  

Οπωσδήποτε θα πρέπει να καταγγελθεί το χαράτσι σαν ένας τρόπος  με τον 
οποίο το κράτος έρχεται να συγκεντρώσει χρήμα. Βέβαια το να συνδέσουμε  με το 
τέλος της μεγάλη ακίνητης περιουσίας, αυτό πραγματικά δεν το βλέπω 

Άρα λοιπόν, θα καταγγελθεί το μέτρο σαν άδικο, αλλά θα αποσυνδεθεί από τη 
μεγάλη ακίνητη περιουσία. Δεύτερον, έχω κάποια διαφωνία όσον αφορά τη μη 
πληρωμή. Προσωπικά πρέπει να πω ότι το πλήρωσα, γιατί αλλιώς θα κοβόταν το 
ρεύμα στο ιατρείο μου. Συμφωνώ απόλυτα βέβαια γιατί πραγματικά είναι βάρβαρο να 
κόβεται το ρεύμα σε ομάδες οι οποίες δεν έχουν τη δυνατότητα να πληρώσουν. Σ’ 
αυτό λοιπόν συμφωνώ σαν γενική αρχή. Δεύτερον, συμφωνώ με το πλαίσιο που 
έβαλε η δήμαρχος όσον αφορά το θέμα της Δ.Ε.Η. και να προχωρήσουμε σε εξώδικο 
απέναντι στη Δ.Ε.Η. από τη στιγμή που γίνεται. Συμφωνώ επίσης όσον αφορά την 
νομική κάλυψη στους πολίτες. Εξάλλου κι άλλοι δήμοι το έχουν κάνει αυτό το 
πράγμα. Άρα λίγο-πολύ θέλω να πω, συμφωνώ με το πνεύμα αυτό, νομίζω ότι θα 
πρέπει να αποδεσμευτεί η μεγάλη περιουσία, και επίσης δε θα πρέπει να αναφέρεται 
«αυτοί που θέλουν». Αυτοί που δεν μπορούν ναι, όλοι μας δε θέλουμε, γιατί όλοι τα 
χρήματα τα βγάζουμε κάπως.  
 Πρόεδρος: Δήμαρχε, κυρίες και κύριοι συνάδελφοι, αγαπητοί συμπολίτες, 
ζούμε πρωτόγνωρες καταστάσεις. Η πραγματικότητα που βιώνουμε αποτελεί 
νομοτέλεια της λειτουργίας του πολιτικού μας συστήματος. Καταδεικνύεται ότι τις 
τελευταίες δεκαετίες αφέθηκε πολλές φορές η χώρα χωρίς σαφή προσανατολισμό, 
όραμα, σχέδιο και στρατηγική και κατ’ ακολουθία οδηγηθήκαμε στο χείλος της 
κατάρρευσης και της καταστροφής. Την ύστατη στιγμή καλούνται αδιακρίτως όλοι οι 
Έλληνες να εισφέρουν, άλλοι βέβαια από το περίσσευμα τους και άλλοι από αυτά που 
δεν έχουν. Αυτή την σκληρή περίοδο, ο δήμος μας οφείλει έμπρακτα να εκφράζει την 
αμέριστη συμπαράσταση του σε όλους τους αποδεδειγμένα οικονομικά αδύναμους 
δημότες του για το πολύ μεγάλο ζήτημα που έχει εγείρει η πολιτεία αδιακρίτως και 
χωρίς κριτήρια με την επιβολή είσπραξης του τέλους ακινήτων μέσα από το 
λογαριασμό της Δ.Ε.Η. Επειδή πιστεύουμε ότι κοινωνικά, μα περισσότερο 
ανθρωπιστικά, η διακοπή του ρεύματος σ’ αυτούς που αντικειμενικά αδυνατούν να 
πληρώσουν το χαράτσι, αγγίζει τα όρια της σκληρότητας μιας και στην ανεργία, την 
ανέχεια και την οικονομική εξαθλίωση, έρχεται η πολιτεία να βυθίσει στο σκοτάδι 
και κυριολεκτικά και μεταφορικά πολλές οικογένειες. Για τους παραπάνω λόγους 
ζητούμε την αποδέσμευση του τέλους από την κατανάλωση του ηλεκτρικού ρεύματος 
που αποτελεί αναμφίβολα απαραίτητο κεκτημένο κοινωνικό αγαθό, βασική 
προϋπόθεση ανθρώπινης διαβίωσης εδώ και πολλές δεκαετίες. Ο δήμος οφείλει να 
εκφράσει την αντίθεση του για το μέτρο προς τα κέντρα των αποφάσεων, μέχρι να 
ανατραπεί και οφείλει να είναι δίπλα στις αδύναμες οικογένειες με κάθε πρόσφορο 
τρόπο. Να καταθέσουμε εξώδικη πρόσκληση-δήλωση προς τη Δ.Ε.Η. για το θέμα 
αυτό. Αυτή είναι η άποψη μου, η τοποθέτησή μου. Η δήμαρχος διαμόρφωσε στα 
αιτήματα των πολιτών κάποια στοιχεία, το έχω δώσει στον κ.Γαλλίκα, θέλω 
πραγματικά τώρα να πάρει το λόγο και να τοποθετηθεί με το συμπλήρωμα που έκανε 
η  Δήμαρχος.  
 (Εκπρόσωπος αγανακτισμένων): Εγώ άκουσα και τη Δήμαρχο και τον 
αντιδήμαρχο να λένε ότι οι φόροι χρειάζονται, για να μη μειωθούν στους δημοσίους 



υπαλλήλους κι άλλο οι μισθοί και όλα αυτά. Η άποψη σας είναι απόλυτα σεβαστή, 
αυτό όμως δεν σημαίνει ότι οι φόροι θα εισπράττονται μέσω της Δ.Ε.Η. Επίσης 
άκουσα και τον κ.Τσαβδαρίδη και την κ. Σοφρόνωφ και την κ. Σαββαΐδου να 
συμφωνούν λίγο-πολύ σε όλα όσα γράψαμε και τη Δήμαρχο να λέει εδώ στη 
συζήτηση με τον κ.Τσαβδαρίδη ότι κι εμείς συμφωνούμε τουλάχιστον στα τέσσερα 
αιτήματα. Έναν επίλογο κάνω μικρό. Περιμένω αν γίνει το ψήφισμα να το δω να 
εφαρμόζεται κιόλας, να μη μείνει ένα ακόμη ψήφισμα. Ο δήμος να πάρει αγωνιστική 
θέση. Έρχονται πολλοί αγώνες, δεν είναι κάτι που θα τελειώσει, έρχονται πολλά άλλα 
(Στο σημείο αυτό γίνεται αλλαγή μαγνητοφώνησης της επόμενης πλευράς 
κασέτας) Λοιπόν , εγώ θα σας δώσω και τις υπογραφές που μαζέψαμε από δημότες 
εδώ και δυο εβδομάδες περίπου που διαφωνούν με αυτό το μέτρο. Είναι γύρω στις 
1500 υπογραφές. Σας ευχαριστώ πολύ. 
 Γαλλίκας(εκπρόσωπος αγανακτισμένων): Εκ μέρους των αγανακτισμένων 
πολιτών της Βέροιας θα θέλαμε να πούμε ότι για εμάς αυτό το αίτημα το οποίο σας 
θέτουμε και θέλουμε την ψήφιση του, έχει τη βάση την εξής: θέλουμε τα αιτήματα να 
έχουν μια συλλογική, αγωνιστική και ακυρωτική δράση ώστε αυτό να είναι 
πραγματικά η εμπέδωση της πλειοψηφείας του κόσμου απέναντι όχι μόνο στο 
σημερινό πρόβλημα, αλλά και σε όλα τα άλλα προβλήματα που υπάρχουν. Δε μας 
γεμίζουν, δε μας ικανοποιούν θέσεις οι οποίες έχουν να κάνουν με το να το δούμε, να 
το φτιάξουμε και λίγο έτσι και ελάτε από το συσσίτιο και θα σας ικανοποιήσουμε.  Το 
πρόβλημα δεν αφορά τον α, β, γ, δ πολίτη, αφορά χιλιάδες πολίτες της πόλης της 
Βέροιας. Επομένως η δράση μας πρέπει να είναι τέτοια που να εμπεδώνει και το 
αίσθημα της συλλογικότητας και της αγωνιστικότητας στον κόσμο. Υπάρχουν μερικά 
μέτρα τα οποία πιστεύω ότι ας πούμε το εξής: στατιστικά διακόσια με πεντακόσια 
διαμερίσματα μέσο όρο, επιτρέψετε μου να το ξέρω σαν ηλεκτρολόγος,  δε θα έχουν 
ρεύμα Χριστούγεννα και Πρωτοχρονιά.  

Πέρα από την πολιτική και οικονομική τοποθέτηση του καθένα και την 
αντίληψη που έχει γι’ αυτά τα πράγματα, αυτός ο φόρος  είναι σαν να μας εισάγουν 
στη βαρβαρότητα άπονες εξουσίες. Μαζέψαμε 1500 υπογραφές. Στην κυρά-Κατίνα 
που θα έρθει αύριο στην πλατεία τί θα της πούμε; Φέρε μου, έλα εδώ να 
συμπληρώσουμε ένα χαρτί, είσαι στα 40 τετραγωνικά, είσαι πλούσια, έχεις δεύτερο 
σπίτι και στο τέλος θα της πούμε συγχαρητήρια πέρασες το τεστ, εσένα θα σε 
βοηθήσουμε να μη σε κόψουν το ρεύμα; Το πρόβλημα είναι πάνδημο και μπροστά 
στα λίγα ξερά που υπάρχουν σε όλες τις καταστάσεις δεν μπορούμε να κάψουμε 
χιλιάδες χλωρά. Δεν μπορούμε να το κάνουμε αυτό. Είναι ανεπίτρεπτο, είναι 
βαρβαρότητα, δε μιλάμε ότι εμείς θα φάμε κότα και οι άλλοι τραχανά στο σπίτι τους. 
Εδώ μιλάμε για το βασικό αγαθό της κοινωνίας, το ρεύμα, που κάποτε θεωρούνταν η 
υπ’ αριθμό ένα επανάσταση ότι θα έχουμε ένα κουμπί στο σπίτι μας να το πατάμε και 
θα φωτίζεται, θα μαγειρεύουμε, θα ζεσταίνεται το νερό να πλυθούμε.  

Αν δεν μπορέσουμε να υιοθετήσουμε τη μαζική άμυνα μας απέναντι σε 
αυτούς που θα διακόπτουν το ρεύμα τι επιβάλλουμε; Την ατομική αντιμετώπιση του 
προβλήματος. Δηλαδή πάει ο υπεργολάβος της ΔΕΗ να κόψει σε έναν το ρεύμα, 
αυτός δεν έχει μυηθεί στη συλλογικότητα και τι θα κάνουμε; Μπορεί αυτός να 
παρεκτραπεί, να φτάσει σε μια ακραία συμπεριφορά.  

Εμείς ζητάμε, δήμος, εργατικό κέντρο, εμπορικός σύλλογος, βιομηχανικό 
επιμελητήριο, όποιος φορέας κατανοεί το πρόβλημα και ο δήμος μέσα, να 
αποκρούσουμε τη διακοπή ρεύματος. Θα γίνει μια, θα γίνει δύο, θα γίνει τρεις, αυτό 
θα σταματήσει και ο πολίτης θα νιώσει ότι δεν είναι ένας ξεχασμένος, εδώ υπάρχει 
μια συλλογικότητα η οποία τον βοηθά, τον υποστηρίζει, δε θα νιώθει ξεκρέμαστος, δε 
θα λένε όλοι το ίδιο είσαστε, με αφήνετε εμένα από μόνος μου να λύσω το πρόβλημα 
και υπερασπιζόμαστε τη συλλογική άμυνα κι όχι την ατομική ίσως και μια αντίδραση 
στο πρόβλημα τους. Όσο αφορά τον εμπορικό σύλλογο, που ξέρουμε ότι έχει μια 
θέση παραπλήσια με τη δική μας, ή τουλάχιστον αποδέχεται τη δική μας. Αν πάμε 
όλα τα λεφτά σήμερα στη Δ.Ε.Η. και στην εφορία, ποιος θα βγει να πάρει παπούτσι, 
πουκάμισο, δώρο από την αγορά; Επομένως μετά τα Χριστούγεννα εκτός από 
κλειστά φώτα στα σπίτια, θα έχουμε και κλειστά μαγαζιά και θα μπούμε σ’ αυτόν το 



φαύλο κύκλο ποιος πληρώνει, τι πληρώνει, ποιος φταίει, ποιος δε φταίει, που θα τα 
βρούμε, που δε θα τα βρούμε. Εγώ νομίζω ότι η πρόταση που έχουμε κάνει σαν 
αγανακτισμένοι πολίτες είναι αγωνιστική, είναι λυτρωτική απέναντι στο πρόβλημα, 
μπορεί να βοηθήσει να αποκτήσουμε όλοι οι φορείς αξιοπρέπεια, να δώσουμε και 
στον τελευταίο πολίτη την ελπίδα ότι δεν είναι κάποιος ξεχασμένος, αλλά ότι 
υπάρχουν άνθρωποι που μαζί μ’ αυτόν μπορούν να πολεμήσουν τις άπονες εξουσίες. 
Ευχαριστώ πολύ. 
 Μ.Θεοδωρίδου: Με συγχωρείτε πάρα πολύ που τρώω το χρόνο σας, απλώς 
θέλω να σας αναφέρω κάτι. Μου έφερε ένας κύριος τα χαρτιά της αδερφής του για να 
πάει στο κοινωνικό παντοπωλείο του δήμου μας να παίρνει τρόφιμα. Του είχαμε 
συνδέσει το ρεύμα γιατί δεν μπορούσε να το συνδέσει και μου τηλεφώνησε πριν λίγο 
και μου είπε ότι του κόψανε το ρεύμα από τη Δ.Ε.Η. Στο σπίτι υπάρχει ένας άνεργος, 
μια άνεργη και ένα παιδάκι δυο χρονών. Τι μπορούμε να κάνουμε; Για να συστηθώ 
στον κ.Βοργιαζίδη, είμαι η Μαρία η Θεοδωρίδου και είμαι μια Ελληνίδα που 
υπερασπίζω το εξής πράγμα: η τήρηση του συντάγματος επαφίεται στον πατριωτισμό 
των Ελλήνων κι εγώ είμαι Ελληνίδα.   
 Βοργιαζίδης: Εγώ απλώς ρώτησα αν είστε σε κάποια άλλη κίνηση, δεν το 
κατανόησα, γιατί είδα πολλούς ομιλητές και κατάλαβα λοιπόν ότι δεν είστε το ίδιο 
πράγμα, γι’ αυτό ρώτησα από περιέργεια να ξέρω.  
 Δήμαρχος: Από την κουβέντα που έγινε, φάνηκε ότι συμφωνούμε στα 
περισσότερα σημεία. Εγώ εξήγησα πάρα πολύ καλά γιατί στο πέμπτο υπάρχει 
πρόβλημα και σας είπα ότι για να είμαστε ρεαλιστές εδώ, θα συμβαίνει το εξής: θα 
κόβεται το ρεύμα, θα πηγαίνουν να το συνδέουν κάποιοι. Πείτε ότι εγώ παίρνω 
κάποιους ιδιώτες ηλεκτρολόγους και πηγαίνω. Την επόμενη θα ξανακόβεται και θα 
χρεώνεται και τα τέλη σύνδεσης. Επειδή τα έχουμε ψάξει αυτά τα πράγματα είναι 
δύσκολες ιστορίες. Εμένα μη μου λέτε για κομμένα ρεύματα γιατί ο δήμος το 
αντιμετωπίζει ήδη και το πληρώνει. Το αντιμετωπίζουμε όχι μόνο φέτος. Επίσης 
προσθέτουμε αν δέχεται το σώμα  να καταθέσει η δήμαρχος εξώδικη πρόσκληση στη 
Δ.Ε.Η., προειδοποιώντας μεταξύ των άλλων πολλών ότι οποιοδήποτε πρόβλημα 
προκύψει για την ασφάλεια, την υγεία των πολιτών εξαιτίας της διακοπής ρεύματος 
θα βαρύνει τη Δ.Ε.Η. με κακουργηματικό δόλο και προειδοποιώντας επίσης τη 
Δ.Ε.Η. ότι οφείλει να μην εισπράξει χαράτσι παρά μόνο το αντίτιμο του κανονικού 
λογαριασμού στο οποίο συμπεριλαμβάνονται και τα δημοτικά τέλη. Διευκρινίζω, το 
ρεύμα και τα δημοτικά τέλη. 
 Τσαβδαρίδης: Εγώ χαίρομαι τελικά που η Δήμαρχος συμφώνησε στην 
πρόταση που έκανα να αποδεχτούμε τους τέσσερεις όρους, τα τέσσερα σημεία που 
έθεσαν οι αγανακτισμένοι πολίτες της Βέροιας, γιατί να θυμίσω ότι η πρόταση της 
δημάρχου η οποία κατατέθηκε πριν τη δική μου πρόταση ήταν άλλη και να θυμίσω 
ότι η δική της πρόταση είχε να κάνει, πρώτον με επαγρύπνηση των υπηρεσιών για να 
διορθωθούν ενδεχομένως λανθασμένα δεδομένα που υπάρχουν στη Δ.Ε.Η., αν έχουν 
γίνει δηλαδή λάθη στα τετραγωνικά.  

Η μια πρόταση της λοιπόν ήταν αυτή, η οποία θεωρώ ότι δεν αντιμετώπιζε 
καθόλου το πρόβλημα. Η άλλη πρότασή της ήταν η ενίσχυση λέει των κοινωνικών 
δομών για να μπορέσουμε να ιάνουμε φιλανθρωπίες σε κάποιους ανθρώπους που δεν 
έχουν τη δυνατότητα να πληρώσουν και η τρίτη πρόταση της ήταν αυτή η τελευταία 
εξώδικη πρόσκληση, να προειδοποιήσουμε τη Δ.Ε.Η. ότι αν πάθει κάποιος κάτι θα 
ευθύνεται η Δ.Ε.Η. με κακουργηματικό δόλο. Μα όταν ο άνθρωπος πάθει κάτι, 
κ.πρόεδρε και Δήμαρχε, τον νοιάζει αν ευθύνεται κάποιος ή αν θα καταδικαστεί μετά 
από πέντε, έξι ή εφτά χρόνια για κακουργηματική πράξη; Τον νοιάζει κάποιον που θα 
κοπεί το ρεύμα του αύριο αν κάποιος καταδικαστεί για τη διακοπή αυτή μετά από 
πέντε, έξι ή εφτά χρόνια που θα γίνει το δικαστήριο; Αυτή είναι πρόταση η οποία 
αντιμετωπίζει πραγματικά το πρόβλημα; Δεν είναι άλλα λόγια να αγαπιόμαστε και 
πέταγμα της μπάλας έξω από το γήπεδο;  

Το πρόβλημα είναι άμεσο και χειροπιαστό. Σήμερα όπως κατατέθηκε κι από 
την κ. Θεοδωρίδου, πολίτες αντιμετωπίζουν τη διακοπή του ρεύματος του σπιτιού 
τους. Θα πρέπει λοιπόν άμεση να είναι και η αντίδραση όλων μας, έτσι ώστε να 



αποτρέψουμε το κόψιμο του ρεύματος από κάθε σπίτι, κάθε ανθρώπου που δεν έχει 
τη δυνατότητα να πληρώσει. Άρα με αυτά που πρότεινε αρχικά η Δήμαρχος δε δίναμε 
απολύτως καμιά λύση στο πρόβλημα αυτό. Συμφωνώ και χαίρομαι που η Δήμαρχος 
συναινεί σ’ αυτό που προτείναμε εμείς και είναι ουσιαστικά αποδοχή των θέσεων, 
των ανθρώπων, των αγανακτισμένων πολιτών της Βέροιας, εκτός από την πέμπτη 
πρόταση, την οποία εν πάση περιπτώσει θα δουν οι αγανακτισμένοι πολίτες πως 
μπορούν να τη μεθοδεύσουν για να επανασυνδέεται το ρεύμα. Το να λέμε τώρα ότι 
αναλαμβάνουμε ρίσκο και πρέπει να πατάμε στη γη κι όλα αυτά, ξέρουν οι άνθρωποι 
πολύ καλά τι γίνεται, δε χρειάζεται η Δήμαρχος να πουλήσει μυαλό στους 
ανθρώπους, ξέρουν ποιες είναι οι συνέπειες των πράξεων και είναι αποφασισμένοι να 
τις αναλάβουν. Πόλεμος χωρίς μάχη δεν μπορεί να κερδιθεί.  

Να πω και κάτι τελευταίο στο φίλο τον κ.Τσαπαρόπουλο. Κ.Τσαπαρόπουλε 
εσείς κάθε φορά που μιλάω ενοχλείστε, θαρρείς και έχετε αναλάβει για λογαριασμό 
του ΠΑ.ΣΟ.Κ.  να με βάζετε σε τάξη κάθε φορά που η δική μου τοποθέτηση διαφέρει 
από αυτή του ΠΑ.ΣΟ.Κ. Δεν μπορείτε να το κάνετε κ.Τσαπαρόπουλε και αν ανήκετε 
εσείς στην συγκυβέρνηση, εγώ δεν ανήκω σε καμιά συγκυβέρνηση να ξέρετε κι αν 
αισθάνεστε ότι περιορίζεστε εσείς στη δράση σας ως δημοτικός σύμβουλος από 
όποιες θέσεις έχει το ΠΑ.ΣΟ.Κ. να ξέρετε ότι δε συμβαίνει το ίδιο με εμένα. Εγώ 
είμαι δημοτικός σύμβουλος εδώ, κάνω αυτό που πιστεύω σωστό, δε με ενδιαφέρει 
καμιά θέση της Ν.Δ. η οποία δε με βρίσκει σύμφωνο κι αυτά να τα κρατάτε για τον 
εαυτό σας.  

Επίσης κάτι τελευταίο. Λαϊκιστής δεν είναι όποιος παίρνει μια θέση που είναι 
προς το συμφέρον των πολιτών, απλά και μόνο γιατί ο δικός σας κομματικός χώρος 
δεν συμπλέει στη συγκεκριμένη περίπτωση με τα αιτήματα των πολιτών.  
 Σοφρόνωφ: Αγαπητοί συνάδελφοι θεωρώ ότι το θέμα το οποίο εξετάζουμε 
ούτε νομικό είναι, ούτε διαχειριστικό είναι. Είναι πρωτίστως πολιτικό και έτσι πρέπει 
να το αντιμετωπίσουμε. Δε θα έπαιρνα το λόγο να δευτερολογήσω αν δεν άκουγα 
ειλικρινά κάποια πράγματα. Σιγά-σιγά θα μας πουν εδώ κάποιοι ότι αν δεν πληρωθεί 
το χαράτσι ή από την άρνηση πληρωμής, αυτό αντιλήφθηκα, ότι δε μας δοθεί και η 
έκτη δόση, δε θα πληρωθούν εργαζόμενοι, θα γίνουν περικοπές. Για ποιο λόγο αυτή η 
κινδυνολογία όταν ξέρετε ότι ούτε η έκτη δόση στους εργαζόμενους θα πάει; Έλεος 
δηλαδή.  

Από την άλλη μεριά ξέρετε τι κατάλαβα από κάποιες τοποθετήσεις; Ένα ήξεις 
αφήξεις. Μην κοροϊδευόμαστε τώρα αγαπητοί μου συνάδελφοι. Είχατε σήμερα, στο 
δημοτικό συμβούλιο μια χρυσή ευκαιρία, να είστε με τη μεριά των δημοτών. 
Δυστυχώς μέσα από την «κοκορομαχία» (για οικονομία του χρόνου το λέω) 
αποδείξατε και η δημοτική αρχή και η μείζων αντιπολίτευση ότι ανήκετε στη 
συμμαχία των προθύμων της συγκυβέρνησης και της τρόικας. Εσείς λοιπόν αγαπητοί 
μου, ταυτιστήκατε με την νομιμότητα. Είπε η Δήμαρχος ότι δεν είναι μοιρολάτρης, 
δεν είναι υποτακτική, εγώ όμως το εξέλαβα ότι όταν πάμε πίσω-μπρος έτσι είμαστε. 
Είστε με την νομιμότητα της υποταγής και έτσι θα καταγραφείτε στην ιστορία και 
καλά κάνετε και αναλαμβάνετε τις ευθύνες σας.  
 Σαββαΐδου: Απλά θέλω να πω ότι δεν είναι δυνατόν (ακούω με πολύ 
ενδιαφέρον τους συναδέλφους) να εκμεταλλευόμαστε τόση ώρα αυτό το σοβαρό και 
υπαρκτό πρόβλημα που ήδη αντιμετωπίζουν και μάλιστα άδικα συμπολίτες μας. Το 
θέμα είναι ποια θα είναι η θέση μας κυρίες και κύριοι, ξεκάθαρα πράγματα.  

Δήμαρχε σύμφωνα με άρθρα και blog, ο δήμαρχος Αλεξανδρούπολης και 
άλλοι, ρίσκαραν καταγγέλλοντας το χαράτσι αυτό. Εμείς ένας προς ένας εδώ πρέπει 
να πάρουμε μια απόφαση.  
 Δήμαρχος: Απλώς να απαντήσω επειδή αναφέρθηκε η κ. Σαββαΐδου στην 
Αλεξανδρούπολη, δεν έκανε τίποτε άλλο εκτός από αυτό που κάνουμε εμείς σήμερα. 
Μπορώ να σας τα δώσω εγγράφως, έχω τα στοιχεία για όλους τους δήμους. 
 Μελιόπουλος: Άκουσα εδώ μέσα για μια συγκυβέρνηση τριών κομμάτων με 
μια τσόντα. Εγώ θέλω να το βάλω όπως είναι στην πραγματικότητα, είναι 
συγκυβέρνηση τριών κομμάτων με δυο τσόντες κι από τη μια μεριά κι από την άλλη. 
Όσον αφορά επί του θέματος, βλέπω εδώ Δήμαρχε, σε συνεργασία με τον 



κ.Τσαβδαρίδη πάτε να στήσετε ένα πανηγυράκι, ότι συμφωνούμε στα τέσσερα, στα 
τρία, θα κάνουμε μια καταγγελία ή δεν ξέρω εγώ τί άλλο. Λοιπόν, τα ερωτήματα που 
θα σας θέσω, αφιερώστε δυο λεπτάκια για να τα απαντήσετε. Πώς εσείς εδώ στο 
δήμο αφού μας είπατε ότι πατάτε στη γη κι όλοι οι υπόλοιποι είμαστε λαϊκιστές, θα 
βάλετε κάποιο υπάλληλο να συγκεντρώνει τους λογαριασμούς που πληρώνουμε μέσω 
του ΑΤΜ; Πότε θα το κάνετε; Θα βάλετε τους νομικούς συμβούλους να παρέχουν 
νομική κάλυψη; Από πότε θα το κάνετε; Θα δημιουργήσετε σε συνεργασία με τους 
πολίτες και με όσους φορείς επιθυμούν, ομάδες πολιτών που θα αποτρέπουν τα 
συνεργεία διακοπής ηλεκτροδότησης; Αν είναι έτσι γιατί δε συμφωνείτε και στο 
πέμπτο; Με λίγα λόγια θέλω να εφιστήσω την προσοχή στους πολίτες που είναι εδώ, 
ότι να μην επιτρέψτε αυτό το πανηγυράκι ανάμεσα στη συμπολίτευση και στη 
μείζωνα αντιπολίτευση να περάσει. Μόνο η δική μας η καθολική αντίδραση κι εννοώ 
των πολιτών, μόνο έτσι μπορούμε να τους αναγκάσουμε να καταργήσουν το χαράτσι 
αυτό που προσπαθούν ή μάλλον που μας έχουν επιβάλλει, ευχαριστώ.  
 Πρόεδρος: Έχει κλείσει η συζήτηση. Συμφωνείτε με την υιοθέτηση του 
ψηφίσματος των «Αγανακτισμένων Πολιτών Βέροιας», με τις τροποποιήσεις και τις 
διορθώσεις που υποδείχθηκαν από τη Δήμαρχο; 

Μέλη: Ναι. 
Αρνητική ψήφο έδωσαν οι δημοτικοί σύμβουλοι Ι. Σοφρόνωφ και Γ. Μελιόπουλος. 

Το Δ.Σ. μετά από διαλογική συζήτηση αφού έλαβε υπόψη: 
1.- Την εισήγηση του Προέδρου. 
2.- Την με αριθ. πρωτ. 59386/7-11-2011 αίτηση των δημοτικών συμβούλων Ι. 
Σοφρόνωφ και Γ. Μελιόπουλου. 
3.-Την με αριθ. πρωτ. 60481/14-11-2011 δήλωση των «Αγανακτισμένων Πολιτών 
Βέροιας». 
4.- Το ψήφισμα των  «Αγανακτισμένων Πολιτών Βέροιας», με τις τροποποιήσεις και 
διορθώσεις της Δημάρχου. 
5.- Το αποτέλεσμα τη ψηφοφορίας.   
6.- Τις διατάξεις του άρθρου 65 του Ν. 3852/2010. 
 

Αποφασίζει  
  

Α) Ομόφωνα εγκρίνει τη συζήτηση και λήψη απόφασης για το παραπάνω 
θέμα που δεν είναι γραμμένο στην ημερήσια διάταξη. 

 
Β) Κατά πλειοψηφία εγκρίνει την έκδοση του παρακάτω ψηφίσματος: 
Το Δημοτικό Συμβούλιο Βέροιας: 

1) Καταγγέλλει το άδικο μέτρο του τέλους ακίνητης περιουσίας και την 
απάνθρωπη σύνδεση της είσπραξης του τέλους με τη διακοπή 
ηλεκτροδότησης όσων αδυνατούν να το πληρώσουν ή δεν αποδέχονται τον 
εκβιασμό. Θεωρούμε παράνομο και αντισυνταγματικό να αναλαμβάνει μια 
Ανώνυμη Εταιρία Ιδιωτικού Δικαίου την είσπραξη των φόρων και να έχει το 
δικαίωμα να τιμωρεί σκληρά τους πολίτες που αδυνατούν ή διαφωνούν να 
τους πληρώσουν. 

2) Καλεί όλους τους δημότες της πόλης που αδυνατούν ή διαφωνούν να το 
πληρώσουν, να μην καταβάλουν το τέλος ακίνητης περιουσίας, αλλά μόνο το 
υπόλοιπο ποσό του λογαριασμού, μέσω ΑΤΜ των τραπεζών. Στη συνέχεια να 
παραδίδουν τα αποδεικτικά καταβολής του ποσού στο Δήμο, ο οποίος θα τα 
αποστέλλει στη ΔΕΗ με εξώδικο, με το οποίο θα ζητά τη μη διακοπή της 
ηλεκτροδότησης, αφού ο πελάτης της κάλυψε τις υποχρεώσεις του προς την 
εταιρία. 

3) Ο Δήμος Βέροιας θα παρέχει νομική κάλυψη σε όσους πολίτες τη χρειαστούν. 
4) Θα δημιουργήσει σε συνεργασία με τους «Αγανακτισμένους Πολίτες 

Βέροιας» και όσους φορείς της πόλης επιθυμούν να συμβάλλουν και σε 
συνεργασία με τους εργαζόμενους της ΔΕΗ, ομάδες πολιτών που θα 



αναλάβουν να αποτρέπουν τα συνεργεία να διακόπτουν την ηλεκτροδότηση 
σε σπίτια συμπολιτών μας. 

5) Εξουσιοδοτεί τη Δήμαρχο Βέροιας Χαρίκλεια Ουσουλτζόγλου-Γεωργιάδη να 
καταθέσει εξώδικη πρόσκληση στη ΔΕΗ, προειδοποιώντας μεταξύ άλλων ότι 
οποιοδήποτε πρόβλημα προκύψει σχετικά με την ασφάλεια ή την υγεία των 
πολιτών, εξαιτίας της διακοπής ρεύματος, θα βαρύνει τη ΔΕΗ με 
κακουργηματικό δόλο. 
Η ΔΕΗ οφείλει να μην εισπράξει το έκτακτο τέλος ακίνητης περιουσίας παρά 
μόνο το αντίτιμο του κανονικού λογαριασμού. 
Γ) Το παρόν ψήφισμα να κοινοποιηθεί στη ΔΕΗ ΑΕ και στον Τοπικό 

Ημερήσιο και Εβδομαδιαίο Τύπο. 



Η απόφαση έλαβε αύξ. αριθμό  733/ 2011 
.............................................................................................………................................. 
 Αφού εξαντλήθηκαν τα θέματα της ημερήσιας διάταξης λύθηκε η συνεδρίαση 
συντάχθηκε το πρακτικό αυτό και υπογράφηκε ως εξής: 
 

Ο ΠΡΟΕΔΡΟΣ Η ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ 
 
 

Νικόλαος Μαυροκεφαλίδης 

 
 

Δημητρούλα Γκέκα 
ΤΑ  ΜΕΛΗ ΠΡΟΕΔΡΟΙ ΔΗΜΟΤΙΚΩΝ ΚΟΙΝΟΤΗΤΩΝ 

Δ. Δάσκαλος  Η. Τσιαμήτρος  
Μ. Σουμελίδης  Δ. Κουλουριώτης  
Θ. Θεοδωρίδης     
Γ. Μιχαηλίδης   ΠΡΟΕΔΡΟΙ & ΕΚΠΡΟΣΩΠΟΙ 

ΤΟΠΙΚΩΝ ΚΟΙΝΟΤΗΤΩΝ 
 

Α.  Λαζαρίδης  Χ. Δουλγερίδου  
Ν.  Τσιαμήτρος  Ι. Λιάτσου  
Β. Σταυροπούλου-Μπακαμτζόγλου  Α. Βοργιαζίδου  
Ε. Αρχοντάκη-Γεωργίου  Ε. Κελεσίδης  
Π. Παυλίδης  Γ. Οικονόμου  
Θ. Αγγελίνας  Ν. Αγγέλου  
Λ. Πουλασουχίδης     
Κ. Βοργιαζίδης     
Ν. Μωυσιάδης     
Χ. Κούτρας     
Χ. Γαϊτάνου-Γεωργιάδου     
Π. Τσαπαρόπουλος     
Α. Καγκελίδης     
Μ. Παπαϊωάννου     
Θ. Κορωνάς     
Β. Παπαδόπουλος     
Κ. Κουτσαντάς     
Λ. Τσαβδαρίδης     
Α.  Νεστορόπουλος     
Α. Γκαμπέσης     
Κ. Κοστογλίδου     
Α. Βεσυρόπουλος     
Β. Γιαννουλάκης     
Χ. Τσιούντας     
Ε. Γουναράς     
Κ. Παναγιωτίδης     
Α. Παπαδόπουλος  

Ακριβές απόσπασμα 
Βέροια  22-12-2011 

Η Δήμαρχος 
 
 
 

ΧΑΡΙΚΛΕΙΑ 
ΟΥΣΟΥΛΤΖΟΓΛΟΥ - ΓΕΩΡΓΙΑΔΗ 

Ι. Σοφρόνωφ-Ταμπάκη 
Γ. Μελιόπουλος 
Χ. Σαββαϊδου 
  
  
  
  
  

 
 
  
 


